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BORNOVA Belediye Başkanı Ömer Eşki,
Pınarbaşı’na yeni projelerin müjdesini
verdi. Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil
Tugay da, Yarış Pisti’ni kaldıracaklarını ve
alanın rekreasyon merkezi olarak
düzenleneceğini açıkladı. � 7’de

31 OCAK 2025 CUMA
4 TL

İZTOYönetim Kurulu Başkanı Mahmut
Özgener, “İzmir, en zengin yüzde 20'nin
aldığı pay olarak 47,1 ile gelir eşitsizliğinin
bir parça daha iyi olduğu bir yer
konumunda” diye konuştu.  �9’da

“İzmir’de orta 
kesim ağırlıkta”

MEDICALPoint Hastaneler Grubu, sağlık
sektöründeki itibarlı markalar arasında yer aldı.
Yönetim Kurulu Başkan Vekili Veysi Kubba,
“Güven, kalite ve etik değerlere bağlı
hizmetlerimizle örnek bir markayız” dedi. � 10’da

Kalitesiyle tüm
dünyaya örnek
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HAVVA CAN GÖKSU

Gözü kapalı 
güvenirsek...

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com
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‘Asla geri adım
atmayacağız’

Cebe
katkısı
büyük 

CHP, İzmir’de bugün ‘Engellilik Çalıştayı’
düzenliyor. Genel Başkan Yardımcısı
Aylin Nazlıaka, CHP lideri Özgür Özel'in
başkanlığında düzenlenecek çalıştayın
sloganının ‘Bağımsız Yaşam Hakkı’
olarak belirlendiğini ifade etti. � 4’te

KUŞADASI
Belediyesi’nin
hemşehrileri için
kullanıma sunduğu
Adalı Kart çok
sevildi.�5’te

ORMAN OLACAK
KENTİN güvenliği için 7/ 24  canını
dişine takarak görev yapan İzmir
Polisi, Buca’da ağaçlandırma
çalışmasına destek verdi. Asayiş
Şube ve Yunus Ekipler Amirliği’ne
bağlı polisler, ellerine bu kez silah
yerine kazma kürek alarak yüzlerce
fidanı, toprakla buluşturdu. �3’te

Konak Belediyesi’nin Ayla Ökmen Oyun Evi görkemli bir törenle açılırken
444 35 66 numaralı iletişim hattı vatandaşın hayatını kolaylaştırıyor

‘NİLÜFER BAŞKANIMIZA
KOCAMAN BİR ALKIŞ’

KENT düzenini korumak için denetim
çalışmalarını yoğunlaştıran Karşıyaka
Belediyesi, Turizm İşletme Belgesi
bulunmaması ya da İtfaiye Yangın
Uygunluk Raporu alınamaması gibi
çeşitli gerekçelerle 8 pansiyonun
ruhsatını iptal etti. � 5’te

KONAK’TA Mutlu Çocuklar Oyun
Evleri’nin 11.’si Ayla Ökmen Oyun
Evi, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in de katılımıyla hizmete 
açıldı. Özel, “Nilüfer Hanım
çalışmalarıyla alkışı hak ediyor” dedi.
Öte yandan Konak Belediyesi’nin
İletişim Hattı, vatandaşın sorunlarına
çare oluyor. �12’de

HİZMET AŞKIYLA…
DENİZLİ, “Yurttaş, ‘Çeşme’mize kadın eli değdi’
diyor. Siyasi baskı ve yargının siyasallaştırılması ve
susturma mekanizması olarak kullanılması hep
vardı. Korkmuyorum, biz yalnızca ülkesine ve
milletine hizmet atma aşkı ile yanıp tutuşan bir
partiyiz. Bizlerin sahada, sokakta katılımcı sosyal
demokrasi anlamında yurttaşlarımıza yaklaşımımız
ortada. Biz ülkemiz adına doğru olduğuna
inandığımız, Gazi Mustafa Kemal Atatürk’ün bize
emanet ettiği ülke adına nasıl davranmamız
gerektiğini biliyoruz. Her gün bu aşkla uyanıyoruz 
ve belediyeye gidiyoruz” dedi. �6’da

‘ASLOLAN LİYAKATTİR’

Yenilenen haliyle
hayran bırakacak

YATIRIM YAĞMURU

ÇEŞME Belediye Başkanı Lal Denizli, göreve
geldiği günden bu yana geçen on aylık süreci
değerlendirdi. Görev sürecinde dört yeni
müdürlük kurduklarını belirten Başkan Denizli,
çalışmalara hız kesmeden devam ettiklerini
söyledi. Başkan Denizli, “Biz dertlerimizi
anlatmak için değil de icraatlarımızı anlatmak
için bu görevlere seçildik. Çeşme halkı beni
yüksek bir teveccühle seçti. Bu da kadın
siyasetçilere özlemdir. Kadın ve erkek
siyasetçileri cinsiyet değil liyakat odaklı
incelememiz lazım” diye konuştu. 
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Engellilik enine
boyuna masada

HİZMETLERE DEVAM
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İZTARIM’Abağlı Ödemiş Et Entegre Tesisi
yeniden hizmet vermeye başladı. Demokrat
Parti Küçük Menderes Havza Sorumlusu
Dilek Acar Güleç, “Dilerim et işleme
bölümleriyle tam kapasite çalışmaya
başlar. Yanlıştan dönmek erdemdir ama bu
göstermelik olmamalı” dedi. �4’te

Alt yapı çalışmalarından sosyal faaliyetlere on ayda hayata geçirdiği projeleri
paylaşan Başkan Denizli, her sabah Çeşme’ye hizmet aşkıyla uyandıklarını söyledi
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‘Kaybolan güven
tesis edilmeli’
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Tarihte “Medeniyetler Beşiği” olarak
tanımlanan Mezopotamya topraklarını
hep merak etmişimdir. İnsanlığın ilk

şehirleri ve imparatorluklarına tanıklık eden, MÖ
5.500 yıllarında en eski uygarlık olan Sümerlerin
de yaşadığı ve “çivi yazısı” adıyla en eski yazı
sistemini icat ettiği yerdir
Mezopotamya! Fırat ve
Dicle Nehirleri sistemi
içinde, bir zamanlar
“Bereketli Hilal” olarak
anılan verimli topraklardır
burası. Bu topraklarda nice
medeniyetleri bağrına basmış,
sonunda çökmüş olsa da
Mezopotamya,  “Ölümsüz
Topraklar” olarak anılmaya
devam edecektir.

Çok yakın bir geçmişte
Mezopotamya’nın önemine
önem katacak bir keşif
gerçekleşmiş ve 12 bin yıllık
tarihiyle “Dünyanın En Eski
Arkeolojik Tapınağı”
Göbeklitepe’ye ulaşılmıştır.
Göbeklitepe’de höyük
alanındaki araştırmalar 1994
yılında Alman Arkeolog Prof.
Dr. Klaus Schmidt ve ekibi
tarafından yapılmış ve 1995’te
ilk kazılara başlatılmış. Prof. Dr.
Schmidt, 2014’teki vefatına
kadar, İnsanlık tarihinin bilinen
“En Eski Tapınağı”
Göbeklitepe’yi gün yüzüne
çıkarmış, “Tepedeki Katedral”
adıyla kitabını da yazmıştır.
Anadolu ve Dünya Tarihi’ne bu
güzel armağanı için Schmid’i
saygı ve sevgiyle anıyoruz.

“Güneydoğu Anadolu’nun Piramitleri” de
denilen Göbeklitepe MÖ 10.000 yıllık tarihiyle,
Malta Tapınakları Sümerler’den 6.000, Nuh
Tufanı’ndan 7.000, Mısır Piramitleri’nden 7.500
yıl önce yapılmıştır. Dünyanın şu ana kadar
bilinen en eski tarihli yapısıdır. Ne mutlu ki kızım
ve torunum ile Mezopotamya topraklarına
gitmek ve Göbeklitepe’yi ziyaret etmek bana
nasip oldu.

ARKEOLOJİ MÜZESİ
Şanlıurfa’da son günümüz… Göbeklitepe’ye

varmadan önce höyükten çıkarılan kültür
varlıklarını

görmeye “Şanlıurfa
Arkeoloji ve Mozaik Müzesi”ne
gittik. İnsanlığın tüm çağlarına ait
eserlerin sergilendiği müzenin
Neolitik Çağ Salonu’nda Göbeklitepe

kazılarından çıkarılan
kültür varlıkları
sergileniyor.
Kireçtaşından
yapılmış insan başı ve
hayvan heykellerinde
erkek egemen bir güç
kullanılmış. Kadın
figürüne, doğum
yapan bir kadını tasvir
eden taş tabloda
rastlıyoruz sadece.
Avcılıkla ilgili ok ve mızrak
uçları; besin hazırlığında
kullanılan öğütme taşları,
havan ve havanelleri de
sergileniyor müzede. Ceylan ve
sığırın tüketildiği,
bunu koyun, eşek,
domuz, kızıl geyik,
tavşan, tilki ve
çeşitli kuş türleri
izliyordu. Hepsi
de yabani
hayvanlara aitti.
Günümüze
ulaşan bitkisel
kalıntılardan
çoğu fıstık ve
badem de yabani türlere aitti.
Bu da Göbeklitepe’deki
insanların avcılığın yanı sıra
toplayıcılıkla da hayatlarını

sağladıklarını gösteriyordu.
Göbeklitepe’deki “Leylek Dikilitaşlı Yapı”

olarak adlandırılan D Tapınağı’nın bire bir
kopyası da bu müzede bulunuyor. Bu imitasyon
sayesinde dikilitaşların üzerinde yer alan motifleri
yakından görebilir ve dikilitaşların boyutlarını
(yapıların merkezlerinde bulunan dikilitaşlar 20
m. çapında ve ağırlıkları ise 10 ton civarında)
yakından algıladığınızda, MÖ. 10 bin,
günümüzden ise 12 bin yıl önce inşa edilen bu
yapılar sizi daha da etkiliyor, sizleri bu gizemli
yapıları keşfetmeye davet ediyor.

AÇIK HAVA MÜZESİ
Biz “üç gezgingöz,” içinde Kazı Alanı’nın

bulunduğu Göbeklitepe Açık Hava Müzesi’ne
doğru giderken çok heyecanlıydık. MÖ 10.000
yılın sonlarından MÖ 9.000’li yıllara tarihlenen ve

“Yeryüzündeki İlk İnanç Bölgesi” olan
Göbeklitepe’ye tanık olmak kolay

mıdır? Göbeklitepe, Şanlıurfa
şehir merkezinden 18 km

uzaklıkta ve ulaşımı kolay.
Kazı Alanı’na 3-4 km.

kala “Ziyaretçi Karşılama Merkezi” ilk durağımız
oldu. Bu merkezdeki salonlarda, bölgenin
tarihine dair detayları ve Göbeklitepe’deki
arkeoloji çalışmalarının tarihçesini öğrenmek
mümkün. İlk salonda, duvara yaslanmış kocaman
bir aletin küçük yuvarlağından sırayla baktık.
İnsanoğlunun yerleşik düzene geçmeden önce

(Paleolitik Çağ’da) bin yıllar süren

buzullardan tutun çılgınca
yağan yağmurlara dek dünyanın jeolojik yapısı ve
iklimler gözümüzün önünden geçerken, avcı ve
toplayıcı klanların amansız mücadelesine tanık
olduk. Bu animasyon, ziyaretçileri biraz sonra
gidecekleri Arkeoloji Alanı’na hazırlıyordu. O

nedenle mutlaka izlenmelidir.
Canlandırmalar bitince, diğer
ziyaretçilerle birlikte merkezin
önünde bekleyen servis
araçlarına binerek Göbeklitepe
Açık Hava Müzesi’ne ulaştık.

Göbeklitepe, Tektek
Dağları’nın üzerinde 1
km.boyunca dümdüz uzanan bir
platonun tam ortasında
bulunan, 300
metrekare çapında
bir alanı kaplayan

ve göbek gibi yukarıya kalkmış kült
alanıdır. Kült alanının tepesinden
bakıldığında, kuzeydeki Toros
Dağları, Karaca Dağ etekleri, batıda
Şanlıurfa Platosu ve Fırat Ovası’nı
birbirinden ayıran sıradağlar ile
güneyde Harran Ovası görülmekte.
Hem çok geniş bir alandan görülür
olması hem de taşocaklarına
yakınlığı, kült alanının neden
Göbeklitepe’de inşa edildiğinin
göstergeleridir.

Sadece üstü kapalı olan devasa büyüklükteki
Göbeklitepe Açık Hava Müzesi’nde, kalabalık
ziyaretçi topluluğuna karışıyoruz. “Kazı Alanı”
müzenin tam ortasında ve 20m.derinliğinde, üstü
açık, kocaman bir alan. Girilmesi yasak olduğu
için yukarıdan izliyoruz. Aşağıda, altları toprağa
gömülü A,B,C ve D olarak adlandırılan
tapınaklar görülüyor. Arkeoloji Müzesi’nde D
Tapınağı’nın imitasyonunu görmüş olmamız Açık
Hava Müzesi’nde görmekte olduğumuz yapıların
önemini anlamamızda yardımcı oluyor. Bu
tapınaklar, dünyanın bilinen en eski megalitleri
olan taş sütunlarla, bir dizi büyük dairesel
yapıdan oluşuyor. Çanak Çömleksiz Neolitik
Çağ’a ait olduğu düşünülen ve (T) biçimindeki
10-12 dikilitaş, yuvarlak planda dizilmiş, araları
ise taş duvarlarla örülmüştü. Yapının merkezinde
daha yüksek boyda olan iki dikilitaş, karşılıklı
olarak yerleştirilmiş. Bu dikilitaşların çoğu
üzerinde eller, kollar ve parmaklar ile ayrıca
çeşitli hayvan ve soyut semboller, kabartılarak
veya oyularak betimlenmişti. Söz konusu
motifler, yer yer bir süsleme olmayacak kadar
yoğun olarak kullanılmıştı.

İnsanların avcı-toplayıcı olarak yaşamını
sürdürdükleri bir dönemde, bu derece ileri
düzeyde mimarlık gerektiren tapınaklar inşa
etmiş olmaları bizleri hayrete düşürüyor.

“Mimarlık, sanat, hayal gücü ve tecrübe isteyen
bu sembolizmi düşünüp nasıl yarattılar?” diye
sormaktan kendimizi alamıyoruz.

Buzul Çağı’nın sona erdiği Paleolitik Çağ’da
(Eski Taş Çağı olarak isimlendirilir) yaşayan
insanlar, avcılık ve toplayıcılık ile yaşamlarını
sürdürüyorlardı. Dünyanın jeolojik yapısı ve
iklimler, binlerce yıl sonra değişecek ve havalar
ısınacaktı. Buna “Neolitik Çağ’ın Şafağı”

deniliyor. Göbeklitepe’yi kuran atalarımız
işte bu zaman diliminde tapınaklarını
yaparak orada dinsel ayinlerde buluştular
ama burası hiçbir zaman onlara yurt yuva
olmadı.

Bu özel bölgenin keşfi; insanlık tarihi,
dinler tarihi ve insanların yerleşik hayata
geçmesi gibi konularla ilgili bilinen tüm
anlayışı değiştirdi. Göbeklitepe’nin keşfi
öncesi, din ve inançların yerleşik düzene
geçildiğinde yani avcı-toplayıcı insanlardan
çok sonra ortaya çıktığına inanılıyordu.
Göbeklitepe’de yerleşik yasama dair izlerin
bulunmaması, bulunan tahıl ve hayvan
kalıntılarının evcilleştirilmiş olmaması bu

teorinin yanlış olduğunu gösterdi. Tarih
yeniden yazılacak mı?

Göbeklitepe bir taş madeninin yanına
kurulmamış, bulunan dikilitaşların hepsi
uzaktan taşınarak getirilmiş. Sütunların
ağırlığı ve hacmi göz önüne alındığında, o
zamanın teknolojisi ile bunun nasıl
yapıldığı açıklanamıyor. Ayrıca
Göbeklitepe’nin bir yerleşim alanı
olduğuna dair hiçbir kanıt yok, bölgede
ev, kap kacak, çöp çukuruna
rastlanmamış. Fakat bol miktarda
hayvan (Evcil olmayan vahşi hayvan)
kemiği bulunmuş. Bu tarihsel mirasın
inşa edildikten yaklaşık bin yıl sonra
üzerinin kapatılarak yerin altına
gömüldüğü tespit edilmiştir. Bu sayede
Göbeklitepe Tapınakları, doğal
koşullardan çok fazla etkilenmeden
günümüze kadar sağlam bir şekilde

ulaşabilmiştir.
Büyük bir organizasyon ve hayal gücünün

eseri olan Göbeklitepe, bu büyüklükteki en eski
anıt ve ilklerin ötesinde, birçok anlamda ‘Tarihin
Sıfır Noktası’nı oluşturmaktadır. İnsanın avcı-
toplayıcı olarak yaşamını sürdürdüğü bir
dönemde, ileri düzeyde mimarlık gerektiren
tapınaklar inşa etmesi tüm dünyada şaşkınlık
yaratmıştır. Tarih öncesi insanın inanç dünyasını
yansıtan, sembolizmin figürleriyle
zenginleştirilmiş tapınaklar, Göbeklitepe’yi
Arkeoloji tarihinin en önemli keşiflerinden biri
olmasını sağlamış, insanlık tarihi için eşsiz olduğu
anlaşılmıştır.

Göbeklitepe Arkeolojik Alanı, 2018 yılında
UNESCO Dünya Mirası Listesi’ne eklendi.

Türkiye’de ise 2019 yılı
“GÖBEKLİTEPE YILI” ilan
edildi. Göbeklitepe’nin keşfinden
sonra Şanlıurfa’ya gelen yerli ve
yabancı turistlerin sayısında
inanılmaz bir artış oldu ve hatta
2024 yılında Dünya Neolitik
Kongresi Şanlıurfa’da
düzenlendi. Avrupa’nın çeşitli
şehirlerinde Göbeklitepe ile ilgili
sergiler açılıyor, konferanslar
veriliyor. Kasım ayında Roma’da
Kolezyum’da açılan ve
Göbeklitepe’de bulunan
eserlerin sergilendiği etkinlik ve

Madrid Antropoloji Müzesi’nde Göbeklitepe’de
çekilen fotoğrafların sergilendiği etkinlik bunlara
örnektir.

KUTSAL TOPRAKLARA VEDA
Göbeklitepe’yi önemli kılan yalnızca yüksek

sanat anlayışı ya da şaşırtıcı mimarisi değil, burayı
inşa eden toplulukların zihinsel kapasitesi,
gelişmiş toplumsal yapıları ve bugün karmaşık
bulduğumuz metafizik dünya görüşü hakkında
bize sunduğu kanıtlardır. Neolitik Çağ’ın
Şafağı’nda, Göbeklitepe’de bir araya gelen avcı-
toplayıcı klanlar, kazıdıkları yüksek kabartmalı
devasa monolitlerin (Dikilitaş) arasında, yabani
tahıllardan fermente ettikleri biralarını içip
dünyanın bilinen en eski kült törenlerini
gerçekleştiriyorlardı. Göbeklitepe sayesinde elde
ettiğimiz bu küçük bilgiler bile, araştırmacıların
20 yıl önce hayalini bile kuramayacakları kadar
gelişmiş, modern insanı temsil eden bir toplum
yapısını gösteriyor.

Göbeklitepe’de yapılan kazıların önümüzdeki
yıllarda tarihin akışına nasıl yön vereceğini, daha
hangi yeni bilgileri ortaya çıkaracağını aramızda
konuşarak ayrılıyoruz verimli Mezopotamya
topraklarından. Bu dünyada eşi benzeri olmayan
kült merkezini görmüş, yeni bilgiler edinmiş
olmanın mutluluğuyla… (Firdevs Tunçay)

31 Ocak 2025 Cuma SEYAHATEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz
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Yakın geçmişte 12
bin yıllık tarihiyle
‘Dünyanın En Eski

Arkeolojik
Tapınağı’

Göbeklitepe
keşfedildi. Ne

mutlu ki kızım ve
torunumla

Mezopotamya
topraklarına

gitmek ve
Göbeklitepe’yi
ziyaret etmek
nasip oldu. İşte
izlenimlerim…

2
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Buca’da geçen temmuz ayında çıkan yangında zarar gören ormanlık alandaki
yeşillendirme çalışmalarına İzmir Emniyet Müdürlüğü ekipleri de destek verdi

İzmir’de kentin güvenliği için 7
gün 24 saat canını dişine takarak
görev yapan İzmir Polisi, şehrin
yeşillendirilmesi konusunda da elini
taşın altına koyarak Buca’da
ağaçlandırma çalışmasına destek
verdi. Asayiş Şube Müdürlüğü
ekipleri ve şubeye bağlı Yunus
Ekipler Amirliğine bağlı görev
yapan onlarca polis memuru,
ellerine bu kez silah yerine kazma
kürek alarak gencecik yüzlerce
fidanı, toprakla buluşturup can
sularını verdiler. Buca ilçesinde
geçen temmuz ayında çıkan
yangında zarar gören ormanlık
alan, İzmir Orman Bölge
Müdürlüğü tarafından kısa
zamanda hazırlanarak fidan
dikimlerine geçildi. Kaynaklar
mevkisindeki alanda orman işçileri
tarafından fidanlar dikilme
başlandı. Kenti tekrar yeşillendirme
ve kaybedilen ormanları geri
kazanmak için başlatılan
çalışmalara, İzmir Emniyet
Müdürlüğü de destek verdi. Orman
Bölge Müdürlüğü ve İzmir Emniyet
Müdürlüğü arasında
gerçekleştirilen organizasyonla,
dikim etkinliğine yaklaşık 300 polis

katıldı. Kentin 7 gün 24 saat
güvenliğini sağlayan, hırsızlık,
yankesicilik ve dolandırıcılık başta
olmak üzere her türlü asayiş olayına
müdahalede gecikmeyen Asayiş
Şube Müdürlüğü polisleri ile
yağmur ve çamur demeden kentte
yine 7/24 esası ile devriye görevi
yapan motosikletli Yunus Ekipler
Amirliğine bağlı polisler, orman
işçileriyle birlikte kızılçam
fidanlarını toprakla buluşturup
sularını da verdiler. Bölgede 5 bin
fidan toprakla buluşturuldu. 
(AA-Haber Merkezi)

Huzur veren eller 
bu kez fidan dikti

Bayraklı’da kendisini polis ve
savcı olarak tanıtarak 77
yaşındaki A.K. adlı kadını
dolandırmaya çalışan 2 şüpheli
polis tarafından suçüstü
yakalandı. 

Şüphelilerin önce süt ve
ekmek götürdükleri kadının
kapıyı açmaması üzerine farklı
numaralardan telefon açıp,
kendilerini polis ve savcı olarak
tanıtarak para istedikleri ortaya
çıktı. Fuat Edip Baksı Mahallesi
1620/10 sokakta oturan A.K.,
son günlerde farklı
numaralardan arayan kişilerin
kendilerini polis ve savcı olarak
tanıtarak para istedikleri

yönünde polise şikayette
bulundu. 

Bunun üzerine harekete
geçen Bayraklı İlçe Emniyet
Müdürlüğü Devriye Ekipler
Amirliği ekipleri A.K.’nın
evinin içerisinde ve çevresinde
tedbir aldı. Daha sonra A.K.,
kendisini arayan kişilere para ve
altınları hazırladığını söyledi.
A.K.'nın altın ve paralar hazır
demesi üzerine eve gelen F.K.
(20) ve Y.T. (26), kadının
evinin bulunduğu sokağa geldi.
Y.T. sokak başında gözcülük
yaparken, Y.K. eve girdi. 

Polis ekipleri eş zamanlı
olarak 2 şüpheliyi de yakaladı.

Gözaltına alınan şüpheliler,
sorgulanmak üzere emniyete
götürüldü. 

Gözaltına alınan şüphelilerin
sorgulamaları sürerken A.K.'nın
polise yaptığı şikayette,
şüphelilerin evine girmeye
çalıştığını da bildirdi. A.K.
ifadesinde, şüphelilerin evin
duvarından atlayarak kapıya
geldiklerini ve kendisine süt ile
ekmek getirdiklerini söyleyerek
kapıyı açmalarını istediğini,
kapıyı açmaması üzerine farklı
numaralardan kendilerini polis
ve savcı gibi tanıtarak sürekli
para istediklerini söylediği
öğrenildi. (DHA)

Kaçak göçmenlerin
planları yarım kaldı

Dikkat! Dolandırıcılarda
bin bir türlü numara var

Urla ilçesinde "dur" ihtarına uymayıp
kaçarken denize düşen 2 düzensiz
göçmenle karada mahsur kalan
19 düzensiz göçmen kurtarıldı.
Sahil Güvenlik Komutanlığının
internet sitesinde yer alan
açıklamaya göre, Urla ilçesi
açıklarında lastik bot içerisinde
bir grup düzensiz göçmen olduğu
bilgisi üzerine bölgeye Sahil
Güvenlik botu (TCSG-30)
yönlendirildi. Ekiplerin, "dur"
ihtarlarına uymayıp kaçmaya
çalışan lastik bottaki 2 düzensiz
göçmen denize düştü. Bottaki
diğer göçmenler ise karaya çıktı.
Denize düşen 2 düzensiz göçmeni
kurtaran ekipler, daha sonra Urla
İlçe Jandarma Karakol
Komutanlığı ekiplerinin desteğiyle
karadaki düzensiz göçmenleri
bulundukları bölgeden aldı.
Düzensiz göçmenler işlemlerinin
ardından İl Göç İdaresi
Müdürlüğü'ne gönderildi. (AA)

Denizli'nin Pamukkale
ilçesinde işçi servisinin
devrilmesi sonucu 4 kişi öldü,
19 kişi yaralandı.

Alınan bilgiye göre, bir cam
fabrikasında çalışan işçileri
taşıyan Hasan Çekiç
idaresindeki midibüs, Irlıganlı
Mahallesi'nde yol kenarındaki
çöp kutusu ve beton
aydınlatma direğine çarpıp
devrildi. İhbar üzerine bölgeye
sağlık, jandarma ve itfaiye
ekipleri sevk edildi. Kazada ilk
belirlemelere göre 4 kişi öldü,
19 kişi yaralandı. Yaralılar,

ambulansla hastanelere
kaldırıldı.

Denizli Valisi Ömer Faruk
Coşkun ve Büyükşehir
Belediye Başkanı Bülent Nuri
Çavuşoğlu, kaza yerinde
yetkililerden bilgi aldı. Vali
Coşkun, gazetecilere kazanın
sabah saat 08.25 sıralarında
tek taraflı olarak meydana
geldiğini söyledi. Çalışmalar
tamamlandıktan sonra kazanın
meydana geliş nedeniyle ilgili
gerekli açıklamaların
yapılacağını kaydeden Coşkun,
şunları kaydetti: "Şu an ilk

belirlemelere göre maalesef 4
vatandaşımızı kaybettik, 19
yaralımızın olduğunu tespit
ettik. Tamamı hastanelere
sevk edildi. Tedavileri devam
ediyor. Yaralı olan
vatandaşlarımızın 4'ünün
sağlık durumunun ağır olduğu
bilgisini aldık. Bu kazanın
nedeniyle ilgili arkadaşlarımız
şu an sahada çalışmalarını
yapıyor. Çalışmalar
neticesinde kazanın nedeni
ortaya çıkacak." Sürücü Çekiç,
jandarma ekiplerince gözaltına
alındı. (AA)

Denizli'de servis devrildi:  4 ölü, 19 yaralı

Sıcak su kazanı 
patladı: 8 yaralı

Aliağa ilçesinde inşaat halindeki
konutlarda meydana gelen patlamada
2’si ağır olmak üzere 8 işçi yaralandı.
Edinilen bilgiye göre, Aliağa ilçesi
Samurlu Mahallesi’nde inşaatı devam
eden konutlarda su kazanının
patlaması sonucu 8 işçi yaralandı.
Patlamanın ardından olay yerine
sağlık ekipleri sevk edildi. Hastaneye
kaldırılan yaralılardan durumu ağır
olan 3 kişi İzmir’e sevk edilerek çeşitli
hastanelerde tedavi altına alındı.
Patlamanın meydana gelen yerde
polis ve itfaiye ekipleri inceleme
çalışmaları başlattı. Patlamanın
sebebi araştırılıyor. (İHA)

Çocuk istismarcısı
kıskıvrak yakalandı

İzmir’de çocuğun nitelikli cinsel
İstismarı suçundan hakkında 16 yıl 15
gün kesinleşmiş hapis cezası bulunan
kaçak hükümlü yakalandı. Edinilen
bilgiye göre, İl Emniyet Müdürlüğü
Asayiş Şube Müdürlüğü Motosikletli
Polis Timler Amirliğine bağlı ekipler
tarafından hakkında yakalama kararı
bulunan şahıslara yönelik yürütülen
çalışmalar çerçevesinde, çocuğun
nitelikli cinsel istismarı ve hükümlü
veya tutuklunun kaçması suçlarından
16 yıl 15 gün hapis cezasıyla aranan Y.Ü
isimli şahıs yakalandı. Emniyete sevk
edilen cinsel istismarcı işlemelerinin
ardından adli makamlarca tutuklanarak
cezaevine gönderildi. (İHA)

31 Ocak 2025 Cuma 3KENT-YAŞAM Editör: Kazım Erkmen Tasarım: Serkan Önder

Banka aracını 
kaçırmışlardı

Karşıyaka’da yılbaşı gecesi meydan
gelen olayda, bir bankaya ait
şubelerinden para toplayan nakil
aracıyla birlikte 56 milyon lira kaçıran,
günler sonra yakalanan 20 şüpheliden
4'ü sevk edildikleri mahkemece
tutuklandı. Edinilen bilgiye göre,
şubelerinden para toplayan nakil aracı,
içerisinde 56 milyon TL ile kaçırıldı.
Olayın farkedilmesi üzerine, GPS cihazı
bulunmadığı öğrenilen nakil aracı
Kemalpaşa ilçesinde terk edilmiş halde
bulundu. Polis ekipleri, nakil aracını
kaçıran kişilerin başka bir araca
binerek Kemalpaşa ilçesindeki bir bağ
evine gidildiğini tespit etti. Yapılan
inceleme sonucunda, bağ evinin
bahçesine gömülmüş halde 25 milyon
Türk lirası bulundu. (İHA)
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“Yanlıştan dönmek erdem
ama göstermelik olmasın!”

CHP'li vekillere 
Avrupa Konseyi
PM’de yeni görev

CHP Genel Başkan Yardımcısı
ve İzmir Milletvekili Gökçe
Gökçen, İstanbul Milletvekili
Namık Tan ve İstanbul Milletvekili
Yunus Emre Avrupa Konseyi
Parlamenter Meclisinde (AKPM)
göreve getirildi. Partiden yapılan
açıklamaya göre, AKPM'nin bu yılki
ilk oturumu 27 Ocak'ta Fransa'nın
Strazburg kentinde gerçekleştirildi.
Oturumda 18 kişilik Türkiye
heyetinden 3 CHP milletvekili
görevlendirildi. CHP Genel Başkan
Yardımcısı ve İzmir Milletvekili
Gökçe Gökçen, Avrupa İnsan
Hakları Mahkemesi (AİHM)
Yargıçlarını Belirleme Komitesine
seçildi.

İstanbul Milletvekili Namık Tan,
AKPM Sosyalistler, Demokratlar ve
Yeşiller Grubu Başkan
Yardımcılığına, İstanbul
Milletvekili Yunus Emre de AKPM
Kültür, Bilim, Eğitim ve Medya
Komisyonu Başkan Yardımcılığına
getirildi. (AA) 

İzmir Büyükşehir
Belediyesi şirketlerinden
İZTARIM tarafından işletilen
Ödemiş Et Entegre Tesisi ve
Bayındır Süt İşletmesi’nde
üretim geçtiğimiz günlerde
durdurulmuş, işçilere 2 ay
ücretsiz izne gönderilmiş,
karar kentte tartışmalara
neden olmuştu. Demokrat
Parti Küçük Menderes Havza
Sorumlusu Dilek Acar Güleç,
tesisin kapatılmasına tepki
göstermiş, “Bu yanlıştan
dönün” diyerek başta İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay olmak üzere
Ödemiş Belediye Başkanı
Mustafa Turan ve CHP’li
yöneticilere çağrı yapmıştı. 

İzmir Büyükşehir Belediyesi
ise kararın SGK, vergi borçları
ve et üreticilerine 60 milyon TL
borç nedeniyle güven kaybına
uğramamak için böyle bir karar
alındığını açıklamıştı. Dün
Ödemiş Et Entegre Tesisi ile
ilgili yeni bir gelişme yaşandı.
Edinilen bilgilere göre tesiste
yeniden faaliyete geçti.

Yaklaşık 100 işçinin çalıştığı
tesiste 40 civarında işçi ile
yeniden iş başı yapıldı. Tesiste
sadece hayvan kesimi
yapılacağı et işleme bölümünde
ise üretim yapılmayacağı
bildirildi. Bu arada, eş zamanlı
olarak üretimi durdurulan
Bayındır Süt İşleme Tesisi ile
ilgili alınan bir kararın olmadığı
öğrenildi.

Ödemiş için gelen müjdeli
haberi değerlendiren
Demokrat Parti Küçük
Menderes Havza Sorumlusu
Dilek Acar Güleç,
“Tesisimizin kapandığını ve
onlarca hemşehrimizin işsiz
kaldığını öğrenince çok
üzülmüştük. Gereken tepkiyi
göstermede gecikmedik. 

Bizim çağrılarımızın
ardından devreye birçok kesim
girdi. Sendikalar STK’ler ve
yerel yönetim çevreleri, üretici
birlikleri bunlar arasındaydı.
Ödemiş’ten bizim
gösterdiğimiz tepki yankı
buldu. Hayvan üreticimizin
olmazsa olmazı et entegre
tesisimiz kesim hizmetine 40
işçi geri çağrılarak başladı. Bu
sevindirici bir gelişme.
Dilerim et işleme
bölümleriyle tam kapasite
çalışmaya da başlar. Yanlıştan
dönmek erdemdir ama bu
göstermelik olmamalı.
Hakikaten Sayın Cemil
Tugay’ın da işaret ettiği gibi
kaybolan güven yeniden tesis
edilmeli” diye konuştu.

102 yıl önce imzalanan ve
Ege’nin iki yakasında ailelerin
yerlerini, yurtlarını terk etmek
zorunda kalmasına sebep olarak
büyük acılar yaşatan Nüfus
Mübadelesi, Konak’ta anıldı.
Mübadele Anıtı önünde
düzenlenen törene Konak
Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı
Mutlu, CHP Konak İlçe Başkanı
Ozan Ali İlgazi ve yönetimi,
Konak Kaymakamlığı Yazı İşleri
Müdürü Mehmet Aksoy,
Balkan, Rumeli ve Ada Türkleri
Dernekleri başkan ve
temsilcileri, Konak Belediyesi
Meclis Üyeleri, muhtarlar ve
mübadil aileleri katıldı.
Törende, mübadele sebebiyle
yaşanan acıların yanı sıra
mübadillerin mücadele, özlem
ve dayanışma dolu hayatları da
hatırlandı. Törende konuşan
Konak Belediye Başkanı Nilüfer
Çınarlı Mutlu, insanların tüm
hayatlarını bir küçük bavula
sığdırıp çıktığı yolculuğun
anılarıyla büyüdüğünü belirtti ve
şunları söyledi: “Bugün, bu
anıtın başında ailelerimizin
acıklı yolculuğunu anıyoruz
aslında. Ben de o yolculuğun
hikayeleriyle büyüdüm. Ama ne
mutlu ki Anadolu’da, İzmir’de,
İzmir’in farklı ilçelerinde
kendilerine yeni bir yaşam alanı
kurmuşlar ve burayı,

Anadolu’yu, vatanları
bellemişler. Bizler de bugün
burada, onların aziz hatıraları
önünde saygıyla eğiliyoruz.
Bugün hepimiz İzmir’de yan
yanayız, omuz omuzayız. Ve
bundan sonra da vatanımız
Anadolu için, Türkiye için
mücadele etmeye, direnmeye
devam edeceğiz. Hepimizin
içinde, insanların zorla göç
ettirilmediği, zorla tehcirlere
maruz kalmadığı, barış içinde,
kardeşlik içinde olduğu,
savaşların olmadığı bir dünya
özlemi var. Bu özlemi de hayata
geçirmek hepimize düşüyor.

Bu mücadele hepimize düşüyor”
ifadelerini kullandı. Gültepe
Makedonya Göçmenleri Kültür
ve Dayanışma Derneği Başkanı
ve Konak Belediye Meclis Üyesi
Birol Özkardeşler, mübadelenin
imzalanışıyla uygulanışı arasında
geçen zamanda da çok büyük
acılar çekildiğini söyledi.
Eşrefpaşa Giritliler Derneği
Başkanı ve Konak Belediyesi
Meclis Üyesi Ali Peynirci ise
Atatürk’ün mübadilleri nasıl
sahiplendiğinin altını çizdi ve
“Burası bizim vatanımız. Sahip
çıkacağız” dedi. 
(Haber Merkezi)

İZTARIM’a bağlı Ödemiş Et Entegre Tesisi yeniden kesim hizmeti vermeye
başlarken, DP’li Güleç, “Dileriz et işlemeye de kısa sürede geçilir” dedi

Mübadelenin 102. yılı 
Konak’ta hüzünle anıldı
Konak Mübadele Anıtı önünde düzenlediği törende konuşan Başkan Mutlu
“Bundan sonra vatanımız için, Türkiye için mücadele etmeye devam” dedi 

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Aylin Nazlıaka, İzmir'de 31 Ocak-2
Şubat tarihleri arasında "Engellilik
Çalıştayı" düzenleyeceklerini
bildirdi.  

31 Ocak-2 Şubat tarihlerinde
yapılacak çalıştayda, hak temelli
engelli politikaları, sağlığa ve
adalete erişebilirlik, kadınların
güçlenmesi için engelli politikaları
gibi konulara odaklanılacak.
Nazlıaka, yaptığı yazılı açıklamada,
CHP Genel Başkanı Özgür Özel'in
başkanlığında düzenlenecek
çalıştayın sloganının "Bağımsız
Yaşam Hakkı" olarak belirlendiğini
ifade etti. Hak temelli engelli

politikaları, sağlığa ve adalete
erişebilirlik, kadınların
güçlenmesi için engelli politikaları
gibi konulara odaklanılacağını
ifade eden Nazlıaka, çalıştayda
engelli konfederasyonlarının,
federasyonlarının, derneklerinin
yanı sıra CHP'li yöneticilerin ve
uzman konuşmacıların da yer
alacağını kaydetti. 

Nazlıaka, engelli bireyin
olmadığını, engellenen birey
olduğunu vurgulayarak, bu
nedenle çalıştayda "engelli"
kelimesinin yerine "engellilik"
kelimesini kullandıklarına dikkati
çekti. 

Etkinliğin ilk gününde CHP'li
belediyelerin yöneticilerinin
katılımıyla grup çalışmalarının
gerçekleştirileceğini belirten
Nazlıaka, dünyadaki ve
Türkiye'deki en iyi engellilik
projeleri hakkında sunumlar
yapılacağını bildirdi. Nazlıaka,
etkinliğin açılış konuşmasının 1
Şubat'ta CHP Genel Başkanı Özgür
Özel tarafından gerçekleştirileceği
bilgisini vererek, çalıştayın sonuç
bildirgesini 2 Şubat saat 11.00'de
CHP İzmir İl Başkanlığı'nda
düzenleyecekleri basın
toplantısıyla kamuoyuna
duyuracaklarını belirtti. (AA)

CHP, İzmir'de "Engellilik Çalıştayı" düzenleyecek

31 Ocak 2025 Cuma4 POLİTİKAEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Mehmet Güçlü Güler

Engellilere
ÖTV kapanı

Engelli vatandaşlarımızın ÖTV
muafiyetiyle araç sahibi olabilme hakkı, son
düzenlemeyle büyük bir darbe aldı. ÖTV
istisnasından yararlanacak araçların yerlilik
oranının yüzde 40 olarak belirlenmesi ve
araçların elde tutma süresinin 5 yıldan 10 yıla
çıkarılması hem hukuki hem de insani açıdan
kabul edilemez bir uygulamadır.

ÖTV muafiyetli araç alımı, engelli
bireylerin ulaşım hakkını kolaylaştırmayı
amaçlayan bir düzenlemeydi. Ancak bu yeni
karar, birçok engelli yurttaşın özgürlüğünü
kısıtlayan, mobilite imkânlarını ellerinden
alan bir tuzağa dönüşmüş durumda.
Engellilere sağlanan bu hak, suistimaller
bahanesiyle budanırken, ülkenin dört bir
yanında makam araçlarına milyonlarca lira
harcanması nasıl açıklanabilir? Eğer yüzde 40
yerli araç zorunluluğu getirilecekse, önce bu
uygulama bakanlıklarda, belediyelerde ve
devletin üst kademelerinde başlatılmalıdır.
Kamu yöneticileri önce kendileri yerli araçlara
binmeli, sonra vatandaşa bu zorunluluğu
dayatmalıdır.

Bu mesele siyasi tartışmalardan bağımsız
olarak ele alınmalıydı. Ancak görüyoruz ki,
her alanda olduğu gibi burada da yanlış
politikalar yüzünden mağdur edilen yine halk
oluyor. Eğer usulsüzlük varsa, bu suistimalleri
engelliler değil, sistemin işleyişinden sorumlu
olan yöneticiler önlemelidir. Engelliler için
zaten zor olan yaşam koşulları, daha da
zorlaştırılmış, adeta bir cehenneme
çevrilmiştir.

Bu yanlış kararın en büyük sorunlarından
biri, yayınlandığı anda yürürlüğe girmesi oldu.
Engelli muafiyet süreci zaten bürokratik
engeller nedeniyle yavaş işleyen bir süreçtir.
Öyle ki, fatura kesilmiş olmasına rağmen
tescili tamamlanmamış olan araçlar bile yeni
düzenlemeye tabi tutulmaktadır. Bu da
binlerce engelli yurttaşın mağdur olmasına
neden olmuştur. Hali hazırda devam eden
işlemler için bir geçiş süreci tanınmadan
yapılan bu değişiklik, yönetim anlayışındaki
ciddiyetsizliği gözler önüne sermektedir.

Öte yandan Türkiye’deki vergi sisteminin
çarpıklığını en iyi gösteren noktalardan biri,
pırlanta ve diğer değerli taşlara uygulanan
vergi politikasıdır. Pırlanta alırken KDV yok,
ÖTV yok! Ancak temel ulaşım ihtiyacını
karşılamak isteyen engellilere gelince vergi
koymakta, haklarını kısıtlamaktadır. Bu
adaletsizliğin mantıklı bir açıklaması var mı?
Engellinin aracına sınırlama koyan zihniyet,
lüks tüketimi neden teşvik etmektedir?

Bu kararın engelli bireylerin yaşam
standartlarını düşürdüğü, mobilite hakkını
kısıtladığı ve ciddi mağduriyetler meydana
getirdiği açıktır. Hükümet, engellilere yük
olmak yerine, onların yaşamlarını
kolaylaştıracak politikalar üretmelidir. Bu
yanlış düzenleme derhal geri çekilmeli, en
azından yürürlüğe giriş tarihi yeniden
düzenlenerek mağduriyetler giderilmelidir.
Unutulmamalıdır ki, adaletin olmadığı yerde
huzur da olmaz!
BU DÜNYADAN BİR ERHAN ÖNEL GEÇTİ

Hayat, bizlere sevdiklerimizi aniden
kaybetmenin acısını ne yazık ki sıkça
hatırlatıyor. Değerli dostum ve kardeşim,
medya dünyasının gülen yüzü Erhan
Önel’i kalp krizi sonucu kaybettik.
Kendisiyle uzun süren bir dostluktan öte,
kardeşliğimiz oldu.

Güleç yüzü, içten gülüşü, sıcak
sohbetleriyle her zaman yanımızdaydı. Onun
varlığı, bulunduğu her ortama neşe katan bir
ışık gibiydi. Hayata pozitif bakışı, insan sevgisi
ve samimiyetiyle herkesin gönlünde taht
kurmuştu. Ne yazık ki, bu dünyadan bir Erhan
Önel geçti.

Bazı insanlar vardır, gittiklerinde ardında
büyük bir boşluk bırakırlar. Erhan da
onlardan biriydi. Anıları, dostluğu ve güzel
hatıraları bizlerle yaşamaya devam edecek.
Onu hep gülen yüzüyle hatırlayacağız.

Huzur içinde uyu sevgili dostum, seni hiç
unutmayacağız…  

KARAKAYA

HER ŞEYİ KONUŞALIM
YUNUShaberci36@gmail.com

Aylin
Nazlıaka

Gökçe 
Gökçen

Dilek
Acar

Güleç

ÖZELÖZEL
HABERHABER

MEHMET
GÜÇLÜ 
GÜLER
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KARŞIYAKA BELEDİYESİ
gözünün yaşına bakmadı

Kent düzenini korumak, halk
sağlığı ve huzurunu güvence altına
almak için denetim çalışmalarını
yoğunlaştıran Karşıyaka
Belediyesi, son 10 aylık süreçte
ilçedeki tüm ticari işletmeleri
mercek altına aldı. Yapılan sıkı
kontroller sonucunda çok sayıda iş
yeri ruhsatlandırılırken, kural dışı
faaliyetlerle toplum güvenliği için
tehlike yaratan işletmelerin de
kapısına kilit vuruldu. Bu
çerçevede; Turizm İşletme Belgesi
bulunmaması ya da İtfaiye Yangın
Uygunluk Raporu alınamaması
gibi çeşitli gerekçelerle, 8
pansiyonun ruhsatı iptal edildi.
Ayrıca, Karşıyaka Belediyesi
iştiraki Kent A.Ş. ile İşletme ve
İştirakler Müdürlüğü
bünyesindeki tesislerin de düzenli
olarak denetlendiği ve
faaliyetlerin kurallara uygun
şekilde sürdürüldüğü belirtildi. 

Öte yandan, Karşıyaka
Belediyesi Ruhsat ve Denetim
Müdürlüğü tarafından son 10

ayda yürütülen çalışmalar
kapsamında, gıda ve üretim gibi
farklı sektörlerden 869 işletmenin
de ruhsat iptali yapıldı. Resmi
belgeler, işgal, fiyat etiketleri,
ürün saklama şartları, temizlik ve
hijyen standartları gibi kurallara
yönelik sıkı denetimlerin devam
edeceği belirtildi.  

Karşıyaka Belediye Başkanı
Yıldız Ünsal “Halkımızın can
güvenliğini, sağlığını ve huzurunu
korumak adına, göreve geldiğimiz
günden bu yana kararlı bir
mücadele yürütüyoruz.
Yaptığımız denetimler ve uyarılar
sonucunda 2024 yılında rekor

sayıda işletmenin ruhsat almasını
sağladık. Diğer yandan da
uyarılarımızı dikkate almayan çok
sayıda iş yerinin ruhsatını iptal
ettik. Özellikle konaklama
tesislerini sıkı kontrollerden
geçirdik, kurallara uymayan

işletmelerin faaliyetlerine son
verdik. Huzurlu, düzenli ve
güvenli bir kent yaşamı için asla
geri adım atmayacak,
mücadelemizi daha da büyüterek
sürdüreceğiz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Turistik konaklamada gerekli şartları taşımayan ve güvenlik riski oluşturan 8 pansiyonun
ruhsatı iptal edildi. Başkan Ünsal “Toplum huzuru ve güvenliği için taviz yok” dedi 

Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, Türkiye-
Yunanistan Nüfus
Mübadelesi’nin 102. yıl
dönümünde mübadilleri ağırladı.
Türkiye ve Yunanistan arasında
30 Ocak 1923'te imzalanan nüfus
mübadelesi anlaşmasının 102. yıl
dönümünde Buca Belediyesi,
Tekirdağ, Samsun, Osmaniye,
Kahramanmaraş, Ankara,
İstanbul, Çorum, Bursa ve
İzmir’in ilçelerinden gelen
mübadil dernekleri
temsilcilerinin katılımıyla anlamlı
bir etkinlik düzenledi. Etkinlik
kapsamında, mübadele
canlandırması yapılarak
mübadillerle birlikte Konak
İskelesi’nden vapurla Urla
Karantina Adası’na geçildi. Bir
mübadil evladı olarak bu etkinliği
düzenlemekten büyük onur
duyduğunu belirten Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, şunları söyledi: “Selanik,
Girit ve onlarca farklı Rumeli

ilinden Anadolu’nun farklı
illerinedağılan mübadillerin asil
evlatları, sizi İzmir’de, Urla’da ve
Buca’da yine sizingibi bir mübadil
evladı olarak misafir etmekten
onur duyuyorum. Gençler, dünü
anlayın, bugünü yaşayın veyarını
yaşatın.Kimimiz orada kaldık,
kimimiz yolda kaldık. Kimimiz
burada ıssız Anadolu’yu
şenlendirdik.

Bugün ve yarın ise geleceğe
selam için buradayız.” Etkinlik
kapsamında daha sonra mübadil
dernekleri ziyaretleri yapıldı.
Buca Belediye Başkanı Görkem
Duman, genç mübadiller ve
dernek başkanlarını öğle
yemeğinde ağırladı. Mübadil
Müzesi gezisinin ardından
gençlerle çalışma toplantısı
gerçekleştirildi. (Haber Merkezi)

Başkan Duman mübadilleri ağırladı

Bayraklı Belediyesi, sokak hayvanlarının
barınma ve beslenme ihtiyaçlarını
karşılamak amacıyla başlattığı çalışmaları
sürdürüyor. Bu kapsamda, daha önce 66
noktaya yerleştirilen pati evlerine 8 yeni
kedi evi daha eklendi. Bayraklı Belediyesi,
"Pati Evleri Projesi" ile sokak
hayvanlarının yaşam koşullarını
iyileştirmeye devam ediyor. Veteriner
İşleri, Fen İşleri ve Park ve Bahçeler
Müdürlükleri iş birliğiyle yürütülen
çalışma kapsamında, ilçe genelinde 66
noktaya kedi evi yerleştirildi.
Vatandaşlardan gelen talepler
doğrultusunda Gümüşpala, Tepekule,

Osmangazi ve Manavkuyu mahallelerindeki
parklara 8 yeni kedi evi daha kazandırıldı.
Sokak hayvanlarının barınma ihtiyacını
karşılayan uygulama, ilçe sakinleri

tarafından memnuniyetle karşılandı. Sokak
hayvanlarına yönelik desteklerin devam
edeceğini belirten, Bayraklı Belediye
Başkanı İrfan Önal, "Can dostlarımızın
daha iyi yaşam şartlarına sahip olmalarını
sağlarken, aynı zamanda vatandaşlarımızın
sosyal sorumluluk bilincini güçlendirmeyi
amaçlıyoruz. Kedi evlerinin düzenli olarak
kontrol edilmesi ve ihtiyaçlarının
karşılanmasıyla sokak hayvanlarının
sağlıklı ve güvenli bir ortamda
yaşamalarını destekleyeceğiz. Can
dostlarımızı yaşatmak için imkanlarımız
dahilinde her zaman elimizden geleni
yapacağız" dedi. (Haber Merkezi)

Bayraklı’da sokak hayvanlarına yeni yuva

“Sağlıklı bir İzmir”
KONUŞULACAK

Başkan Günay’dan 
İmamoğlu’na teşekkür

Türkiye Belediyeler Birliği (TBB)
tarafından Ankara Gölbaşında düzenlenen
törenle 34 il ve ilçeye teslim edilen
araçlardan biri de Güzelbahçe Belediyesi’ne
ulaştı. Türkiye Belediyeler Birliği’nin
belediyelere hibe ettiği araçlar arasında bir
adet çöp kamyonu da Güzelbahçe
Belediyesi’ne verildi. Başkan Mustafa Günay,
duyduğu memnuniyeti ifade ederek, İstanbul
Büyükşehir ve Türkiye Belediyeler Birliği
Başkanı Sayın Ekrem İmamoğlu’na teşekkür
etti. Günay, ‘‘Türkiye Belediyeler Birliği
Bağlanımız Sayın Ekrem İmamoğlu ve
yönetimine teşekkür ediyoruz. Bu tür hibeler
özellikle biz küçük belediyeler için büyük
desteklere dönüşüyor” dedi. (Haber Merkezi)

Kuşadalı Adalı
Kartı çok sevdi

Kuşadası Belediyesi’nin kentte ikamet
eden hemşehrileri için geçtiğimiz yıl Ocak
ayında kullanıma sunduğu Adalı Kart’ı
Kuşadalılar çok sevdi. Birinci yılında 37
bin kullanıcıya ulaşan Adalı Kart, başta
Kuşadası Belediyesi’ne bağlı Arya
tesisleri ve Halk Ada Market olmak üzere
30’a yakın anlaşmalı üye iş yerinde
sunduğu indirim ve avantajlarla kent
sakinlerinin bütçesine önemli bir katkı
sundu. Kuşadası’nda ikamet eden 18
yaşını doldurmuş tüm Kuşadalıların sahip
olabildiği Adalı Kart, Kuşadası Belediyesi
Ana Hizmet Binası’nın yanında bulunan
Adalı Kart noktasından temin edilebildiği
gibi adalikart.com adresinden başvuru
yapmak da mümkün. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir Belediyesi İzmir
Planlama Ajansı (İZPA) tarafından
düzenlenen ve İzmir’in geleceğini
şekillendirecek İzmir Vizyon 2074 Çerçeve
Belgesi’nin hazırlanmasına girdi oluşturacak
“Nasıl Bir İzmir” panel serisi devam ediyor.
Serinin, “Sağlıklı Bir İzmir” başlıklı yedinci
paneli, 1 Şubat Cumartesi günü İzQ İnovasyon
Merkezi’nde yapılacak. “Sağlıklı Bir İzmir”
temasıyla kurgulanan yedinci panelde;
İzmir’de yerel yönetimlerin kapasitelerini
geliştirmek, bilgi paylaşımını artırmak,
kentsel iyilik halinin inşasına rehberlik etmek
amacıyla, tüm canlılar için sağlıklı bir kent
yaratabilmenin şifreleri ele alınacak.
Veteriner Hekim Adnan Serven, Prof. Dr.
Mine Durusu Tanrıöver ve Uzman Doktor
Mevhibe Tümüklü’nün konuşmacı olarak
katılacağı panel, saat 11.00’de başlayacak.
(Haber Merkezi)

Mustafa
Günay

Görkem
Duman

Yıldız
Ünsal
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“Dert değil icraat var
asla korkmuyorum!”

Çeşme Belediye Başkanı
Cumhuriyet Halk Partili (CHP)
Lal Denizli, düzenlediği basın
toplantısında göreve geldiği
günden bu yana geçen 10
aylık süreci değerlendirdi.
Yapılan çalışmaları ve
önümüzdeki dönemde
hayata geçirilecek
projeleri paylaşarak
kamuoyunu bilgilendirdi.
Görev sürecinde 4 yeni
müdürlük kurduklarını
belirten Başkan Denizli,
“4 yeni müdürlük kurduk.
Veterinerlik Hizmetleri,
Bilgi İşlem, Sosyal yardım ve
Kadın Aile Hizmetleri
Müdürlüğü. Veterinerlik
Hizmetleri Müdürlüğü kurduk.
Kadromuza 7 personel ekledik. Sokak
hayvanlarının sayıları her geçen gün artıyor ve
bu nedenle kısırlaştırma çalışmalarını devam
ettirebilmek için hız kesmeden çalışmalarımıza
devam ediyoruz. Yeni yaptığımız Kedi
Evleri’nin dağıtımına da başladık. Büyük bir
ilgiliyle kedi evlerimiz de patili dostlarımız ile
buluştu. Mamalarımız düzenli olarak veriliyor.
Toplamda 14 bin 51 can dostumuza müdahale
yapıldı” dedi.

AFET KOORDİNASYON MERKEZİ 
Afet Koordinasyon Merkezi’nin kuruluş

hazırlıklarını başlattıklarını dile getiren Başkan
Denizli, “Reisdere’de hayata geçirmeyi
düşündüğümüz merkezin mimarı projesini
onayladı. Bunu önümüzdeki aylarda hayata
geçirmeyi planlıyoruz. Türkiye deprem
tecrübesini ağır şekillerde yaşamış ve
kentimizde de geçtiğimiz yıllarda da büyük bir
deprem olmuştu. Deprem değil ne yazık ki
ihmaller ve binalar hayat alıyor. Bizde bu
merkezi kurarak hem afet durumlarında
yurttaşlarımız hızlı hizmet vereceğimiz bir
alana hem de bilgi işlem müdürlüğümüz ile
birlikte sel ve olası hortum zamanların da
hizmet verecek. Süreç için bir telsiz sistemi
kurduk. Şarjı dolu olduğunda 72 saat şarjı
yeten bir sistem kurduk. Olası felaketlerde
müdürlüklerimiz ile olası felaketlerde
telefonlara ihtiyaç duymadan iletişim
kurabiliyoruz” diye konuştu.

ALT YAPI ÇALIŞMALARI 
İzmir Büyükşehir Belediyesi ile ilçedeki

ekiplerin koordinasyon içinde alt yapı
çalışmalarını gerçekleştirdiklerini vurgulayan
Başkan Denizli, “İzBB ve İZSU ile
yürüttüğümüz ortak altyapı çalışmalarımız hız
kesmeden devam ediyor. 152 bin ton asfalt
çalışması yaptık. Kentimizde en yoğun
şikayetlerin başında yollar geliyor. Tertemiz
yollara sahip olmak için vakte ihtiyacımız var.
Altyapı çalışmalarımız kazı yapılmadan hayata
geçirilemiyor. Artık yollarımız döşenirken
özellikle birlikte çalıştığımız Çeşme Belediyesi
Fen İşleri Müdürlüğü ve İzBB Fen İşleri
Müdürlüğü, İZSU Genel Müdürlüğü ile
yaptığımız çalışmalarda yolların kapanışı

konusunda yaptığımız
çalışmalara çok önem
veriyoruz. 4 Nisan
2024 ile 30 Nisan
2025'e kadar neler
yaptığımızı anlatmak
için sizlerle bir araya
geldik. Aday

olduğumuz süre
itibariyle bizlere gelen en

büyük talep ilçemizin
altyapısına ilişkindi.

Bunların başında doğal gaz
vardı. Toplumumuz ilçemize

doğal gaz gelmesini uzun süredir
bekliyordu. Göreve gelmemizin ardından
yaptığımız görüşmeler sonrası ilk etapta
Musalla Mahallemizde 5 kilometrelik hattın
döşenmesi için çalışmalara başlandı. İlk etap
çalışmalarımız geçtiğimiz ay bitti, bu ay ikinci
etap çalışmalarımız başladı. Şubat ayında
Çeşme, doğal gaz ile buluşuyor” şeklinde
konuştu. 

SOSYAL BELEDİYECİLİK 
Sosyal belediyecilik çalışmalarına da ağırlık

verdiklerini dile getiren Çeşme Belediye
Başkanı Lal Denizli, “Sosyal belediyecilik

kapsamında bizlerin vazgeçilmezi olan kreşler
sonuna kadar topluma hizmet adına
açabildiğimiz kadar mahallemize açacağız ve
‘Yuvamız Çeşme’ projemiz tüm yurttaşlarımız
ile buluşmaya devam edecek. 155 metrekarelik
alanda 33 çocuğa hizmet verebilecek
alanlardan oluşuyor. Ovacık Çağdaş Yaşam
Etüt Merkezi'nde çocuklarımıza armağan
edildi. Zorlu dönemlerden geçerken
çocuklarımızın sağlıkla öğrenebileceği
alanların temellerini atmak çok çok önemli. Bu
nedenle bunu kazandırmaktan büyük bir keyif
duyuyoruz. Çeşme'den başka illere üniversiteye
giden öğrencilere burs imkanı sağladık. 10 bin
TL'lik bir burs desteği sağladık. Çeşme Kent
Enstitüsünü kurduk. Katılımcı yönetim

görüşümüz anlayışında en önem verdiğimiz
ilkelerden biri halk buluşması. Mahalle bazlı
halk buluşmaları yapıyoruz.” ifadelerini
kullandı.

İCRAAT ANLATMAK İÇİN 
Toplum zaten yorgun olduğunu, belediye

başkanlarının dertlerini dinleyecek durumda
olmadıklarını savunan Başkan
Denizli, “Biz dertlerimizi
anlatmak için değil de
icraatlarımızı anlatmak için
bu görevlere seçildik. Çeşme
halkı beni yüksek bir teveccüh
ile seçti. Bu da kadın
siyasetçilere özlem. Kadın ve
erkek siyasetçileri cinsiyet
değil liyakat odaklı
incelememiz lazım. İzmir’de 9
aday 8 seçilmiş başkan olarak
bizler sadece cinsiyetimiz
değil CV’lerimiz sayesinde bu
koltuklardayız. Yurttaşlar
‘Çeşme’mize kadın eli değdi’
diyorlar. Siyasi baskı ve
yargının siyasallaştırılması ve
susturma mekanizması olarak
kullanılması hep vardı.

Korkmuyorum, biz yalnızca ülkesine ve
milletine hizmet atma aşkı ile yanıp tutuşan bir
partiyiz. Bizlerin sahada sokakta katılımcılık
Sosyal demokrasi anlamında yurttaşlarımız
olan yaklaşımımız ortada. Biz ülkemiz adına
doğru olduğuna inandığımız, Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği ülke
adına nasıl davranmamız gerektiğini biliyoruz.
Her gün bu aşkla uyanıyoruz ve belediyeye
gidiyoruz” dedi.

Alaçatı Ot Festivali hakkında da bilgi veren
Denizli, “Alaçatı Ot Festivali ilçemizin uzun
yıllardır düzenlediği bir festival. Bu yıl Alaçatı
Ot Festivali’nin tarihi 17-20 Nisan olacak. Tüm
sevenleri ile buluşacak festivalimiz Ramazan
Ayı sonrası” diye konuştu.

Menderes Belediye Başkan Yardımcısı
Rüzgar Sönmez, sosyal medya hesapları
üzerinden yaptığı açıklamada, yasa dışı
taleplere karşı durdukları için hedef
gösterildiklerini ifade etti. Sönmez,
kendisine yöneltilen suçlamaların gerçeği
yansıtmadığını belirterek, bunun bir
"itibar suikastı" olduğunu vurguladı.
Kaçak yapılaşmaya karşı taviz vermeyen
bir yönetim anlayışı benimsediklerini ifade
eden Sönmez, bu nedenle saldırıya
uğradığını ve karalama kampanyalarıyla
karşı karşıya kaldığını açıkladı. Sönmez,
kendisine yönelik bu iddialar ve saldırılar
hakkında hukuki süreci başlatacağını dile
getirdi. Rüzgar Sönmez’in yaptığı
açıklamada şu ifadeler yer aldı: “Yerel
seçimlerin ardından Menderes’te

halkımızın büyük teveccühüyle göreve
gelen Cumhuriyet Halk Partili
belediyecilik anlayışı hız kesmeden devam
etmektedir. Hemşerilerimizin verdiği
desteğin karşılığını; hizmet ederek
ödemeye çalışan yeni belediye yönetimi
olarak şeffaflık, tarafsızlık, eşitlik ve
sürdürülebilirlik temel ilkemizdir.
Belediye Başkanımız Sayın İlkay Çiçek’in
seçim öncesi verdiği sözleri tek tek yerine
getirme görevini üstlenen kadrosu da aynı
anlayış ve ilkelere bağlı kalarak görevini
sürdürmektedir. Başta İzmir Büyükşehir
Belediyemiz olmak üzere; ilçemize
gelecek her türlü yatırım ve destek için
tüm kamu kurum ve kuruluşlarımızla
“Büyük Menderes” hedefi için
çalışmalarımızı aksatmadan devam

ettiriyoruz. Menderesli hemşehrilerimizin
verdiği destekle göreve gelen yeni
belediyecilik anlayışı asla verdiği
sözlerden ve yürüttüğü hizmet
anlayışından sapmayacaktır. Biz hiç
kimseye yasa ve yönetmenlik dışı işlem
yapmayız herhangi bir imtiyaz
tanımıyoruz, tanımayız. Benim hakkında
itibar suikastı yapanlar ve asılsız
iddialarda bulunanlardan şikâyetçi
olacağımı ve suç duyurusunda
bulunacağımı onlarla hukuk önünde
hesaplaşacağımı buradan ilan ediyorum.
Biz, engel olmaya çalışanlara rağmen
hizmet için geldik. Açık, demokratik,
hesap verebilir, halkçı belediyecilik
anlayışımızla görev yapmaya devam
edeceğiz…” (Haber Merkezi)
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Kemalpaşa’da 
ücretsiz hastane 
seferleri başlıyor
Kemalpaşa’da vatandaşlardan gelen talep
üzerine, otobüs garajı ve devlet hastanesi
güzergahında ücretsiz şehir içi hastane
servisi hizmeti başlıyor. 3 Şubat Pazartesi
Günü başlayacak olan seferler
vatandaşların hastaneye ulaşımını
kolaylaştıracak. Hafta içi her gün sabah
08.30’da başlayıp 08.45’te dönüş, 13.00’da
başlayıp, 13.45’te dönüş olmak üzerine 4
sefer yapılacak. Ayrıca cuma günleri varış
ve kalkış noktalarından bir tanesi,
Kemalpaşa Ziraat Odası (Kemalpaşa
Kapalı Pazaryeri atlı) olacak. Başkan
Mehmet Türkmen konuşmasında, ‘Seçim
sürecinde gerçekleştirdiğimiz mahalle
ziyaretlerimizde bizlere iletilen önemli
konulardan biri şehir içi ulaşım
sorunuydu. Özellikle otobüslerin
geçmediği, ilçemizin yukarı kısmında yer
alan Soğukpınar ve Atatürk mahallerinde
önemli bir talebe karşılık verecek
seferlerimiz, otobüs garajı ve hastane
güzergahında gerçekleşecek. Hafta içi her
gün vatandaşlarımızın hizmetinde olacak
ücretsiz şehir içi hastane seferlerimiz
Kemalpaşa’mıza hayırlı olsun” 
ifadelerine yer verdi. (Haber Merkezi)

Manisa'da Dördüncü
Geleneksel Aşıklar 
Bayramı coşkusu

Manisa Büyükşehir Belediyesi tarafından
düzenlenen 4. Geleneksel Aşıklar
Bayramı, halkın ilgisiyle karşılandı.
Manisa Kültür Merkezi Lale Salonu'nda
gerçekleştirilen etkinlikte sazın ve sözün
ustaları, izleyicilere unutulmaz bir gün
yaşattı.  Manisalıların yanı sıra gazi ve
şehit yakınlarının da ilgi gösterdiği
etkinlikte, halk ozanları sazları ve
sözleriyle geceye katılanlara unutulmaz
anlar yaşattı. Manisa Büyükşehir
Belediyesi Kültür ve Sanat Şube Müdürü
Okan Gündüz ve Sosyal Hizmetler
Dairesi Şehit Yakınları ve Gaziler Şube
Müdürü Selçuk Yıldız da etkinlikte yer
aldı. Aşıklar Bayramı’nda sahne alan
Osman Feryadi, Yakup Temeli, Erol
Ergani, Baki Çetin, Ozan Nihat, Erol
Coşkunoğlu, Öksüz Ozan İhsani, Kurbani
Gemiş ve Bekir Sami Özsoy birbirinden
güzel eserlerini seslendirdi. Aşık ve
şairlerin atışmaları beğeni topladı.
Aşıklar, Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek’e hitaben
doğaçlama yaptıkları ve kente
hizmetlerini anlattıkları atışmalarıyla da
izleyicilerden alkış aldı. Etkinliğin
sonunda, Manisa'nın meşhur lezzeti olan
mesir macunu, aşık ve şairlere ikram
edildi. (Haber Merkezi)

Rüzgar
Sönmez

Çeşme Belediye
Başkanı Lal Denizli, 10
aydaki icraatlarını ve
yol haritasını anlattı,
belediyelere baskı

politikalarına boyun
eğmeyeceklerini

vurguladı
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BÜYÜKŞEHİR ALANI REKREASYON MERKEZİ OLARAK DÜZENLEYECEK

Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, Pınarbaşı’nda
gerçekleştirecekleri projeleri
tanıtarak önemli müjdeler verdi.
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Cemil Tugay ile Pınarbaşı
Esnaf Odası Başkanı Cezmi
Çulhaoğlu’nu ziyaret eden Başkan
Eşki, Pınarbaşı’nda yapılacak
yatırımları anlattı. Ziyarette
Başkan Tugay, yarış pistinin
kaldırılarak Bornova Belediyesiyle
ortak bir rekreasyon alanına
dönüştürüleceği müjdesini
verirken, Başkan Eşki ise Pınar
Caddesinin baştan sona
yenileneceğini, karakol sorununun
çözüldüğünü, Taziye Evi’nin
temelinin atılacağını ve tüm
projelerin de 2 ay içinde
tamamlanacağını duyurdu.
Pınarbaşı’ndaki uzun süredir
çözülemeyen karakol sorununun
Bornova Belediyesi tarafından
çözüldüğünü belirten Başkan Eşki,
emniyet birimlerine yer tahsis

edildiğini duyurdu. Ayrıca bölge
halkının ihtiyaçlarına yanıt
verecek bir Taziye Evi temelinin
kısa süre içinde atılacağı müjdesini
verdi. Başkan Eşki, ‘’Pınarbaşı’nın
en işlek noktalarından biri olan
Pınar Caddesi’nde kapsamlı bir
yenileme çalışması yapılacak.
Kemalpaşa Caddesi’nden
Pınarbaşı’nın merkezine kadar
uzanan güzergâhta asfalt,
kaldırımlar, peyzaj düzenlemeleri
ve modern ışıklandırma sistemi ile
cadde tamamen yenilenecek. 2 ay
sonra geldiğimizde tüm çalışmalar
bitmiş olacak” dedi. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı
Cemil Tugay, Bornova
Belediyesiyle iş birliği içinde Yarış
Pisti’ni kaldıracaklarını ve alanın
rekreasyon merkezi olarak
yeniden düzenleneceğini açıkladı.
Pistin yanında bulunan spor
tesislerinin daha işlevsel hale
getirilmesi için çalışmalar
başlayacak. (Haber Merkezi)

İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin kentin
akciğeri konumundaki
Kültürpark’ın dönüşümü
için başlattığı süreçte
önemli bir aşamaya gelindi.
Kültürpark’ta uzun yıllardır
yer alan lunapark
işletmesinin tahliye süreci
başladı. Başkan Dr. Cemil
Tugay’ın talimatıyla,
boşaltılan alandaki zemin
betonların kaldırılmasının
ardından arazinin yeşil
alana dönüştürülmesi
planlanıyor. Alan, bir
arboretum veya botanik
bahçesi olarak yeniden
planlanan Kültürpark’ın

önemli bir parçası olarak
kentlinin kullanımına
sunulacak. Öte yandan,
İzmir Büyükşehir
Belediyesi, Kültürpark’ın
tarihi kapılarından 26
Ağustos Kapısı’nda
güçlendirme çalışması
yapacak. Türkiye
Cumhuriyeti’ni simgeleyen
5 kapı için 2023 yılında ilk
adımı atılan restorasyon ve
rekonstrüksiyon çalışmaları
kapsamında Lozan, Montrö,
9 Eylül ve Cumhuriyet
kapıları yenilenerek hem
sağlamlaştırıldı hem de
görsel açıdan yenilendi.
(Haber Merkezi)

Yarış Pisti kaldırılıyor
Pınarbaşı yenileniyor

Konak’ta katılımcı yerel yönetim
anlayışıyla hizmet üretmeye devam
eden Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu,
İzmir’in simgelerinden Sevgi
Yolu’nun eski günlerine kavuşması,
daha estetik, daha sürdürülebilir
bir çekim merkezi haline
getirilebilmesi için Sevgi Yolu
esnafıyla bir araya geldi. Türkan
Saylan Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirilen toplantıya Başkan
Mutlu’yla beraber teknik ekibi de
katılarak esnafın önerilerini ve
talepleri not etti. Oldukça verimli
geçen toplantıda Sevgi Yolu’na dair
sorunları çözmeye yönelik uzlaşma
kararı çıktı. Esnafın iş yapabilmesi
için sosyal ve kültürel hareketlilik

sağlanması, stantların yeniden
düzenlenmesi ve hem estetik hem
altyapı çözümleri için öneriler
kaydedilirken, ilerleyen günlerde
daha verimli çalışabilmek adına
komisyon oluşturuldu. Komisyonda
Sevgi Yolu esnafının seçtiği
sözcüler ve Konak Belediyesi
teknik ekibi yer aldı. Başkan Mutlu,
Sevgi Yolu esnafına sormadan
hareket etmeyeceklerini, onların
fikirlerinin Sevgi Yolu’nun yeniden
tasarlanmasında çok önemli
olduğunu dile getirerek, “Biz sizin
fikrinizi sormadan hiçbir şey
hazırlamadık. Burayı kullanan
sizlersiniz. Buradaki tasarımda
sizin fikirleriniz, sizin

söyleyecekleriniz çok önemli” dedi
ve sözü esnafa verdi. Başkan Mutlu,
Sevgi Yolu’nun mevcut durumunu
anlatan kısa bir sunumun ardından
esnafın içinin rahat olmasını
istediklerini belirterek şunları
söyledi: “Burada, bir şeyi dikte
etmek amacıyla bir araya
gelmedik. Sevgi Yolu şu anki haliyle
estetik değil, sürdürülebilir değil.
Burayı hep birlikte, tekrar, estetik
bir kullanıma döndürmek;
havuzlarının sularının aktığı,
yıldızlarının tekrar yapıldığı, yer
aydınlatmalarıyla ışıklı yoluna
kavuşmuş bir hale dönüştürmek
istiyoruz. Sizlerden önerilerinizi
almak istiyoruz.” (Haber Merkezi)

Başkan Günay’dan 
baklavalı teşekkür

Ada’ya hizmetin
en kalitelisi geldi

Onur Mahallesi’nden 
Onur Başkan’a teşekkür 
Balçova Onur Mahallesi’nde yapılan asfalt
çalışmalarını yerinde inceleyen Belediye
Başkanı Onur Yiğit’e hemşehrilerinden
teşekkür etti. Onur Mahallesi’nde yer
alan Papatya,Elmalı, Türkeli ve Gürgen
sokaklarında asfalt serimi çalışmasına
katılan Yiğit, “Çocukluğumuz bu
sokaklarda geçti.Şimdi bu yolları
yenilemenin mutluluğunu yaşıyorum.
Benim için duygusal ve anlamlı anlar.
Mahalle sakinlerine de güzel sözleri için
teşekkür ediyorum. Ben görevimi
yapıyorum. Balçova’nın tüm yollarını
konforlu hale getirme hedefimi
sürdürüyorum” diye konuştu. Yapılan
çalışmalardan memnun olduklarını
belirten mahalle sakinleri de Başkan
Yiğit’le sohbet etti ve farklı konulardaki
taleplerini de aktardı. (Haber Merkezi)

SEVGİ YOLU’NUN ÇEHRESİ ORTAK AKILLA DEĞİŞECEK
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Güzelbahçe Belediye Başkanı Mustafa
Günay, sahada özveriyle çalışan işçilere
kendi elleriyle baklava yedirerek
çalışmalardan dolayı teşekkür etti.
Günay, “Ekiplerimiz büyük özveri ve
istekle sahada görev yapıyorlar. Yaz-kış,
sıcak-soğuk demeden personelimiz
görevlerini yerine getiriyorlar. Hiçbir
şikâyet almamak, vatandaşı memnun
etmek için tüm çalışma arkadaşlarımız
büyük çaba gösteriyor. Güzelbahçelerin
de çalışmalarımızdan duydukları
memnuniyetten eminiz. Göreve
geldiğimiz ilk günden itibaren de çok
yoğun bir çalışma içerisindeyiz. Bu
konuda Fen İşleri, Park Bahçeler ve
Temizlik İşleri Müdürlüğü’nde görev
yapan saha çalışanlarını sürekli ziyaret
ediyorum, arkadaşlar büyük bir
özveriyle çalışıyorlar” diye konuştu.
(Haber Merkezi)
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Kentin tüm bölgelerine eşit ve kaliteli
hizmet götürmek için çalışmalarını
sürdüren Kuşadası Belediyesi,
mahallelerde temizlik ve hizmet
seferberliği başlattı. Kuşadası
Belediyesi’ne bağlı yaklaşık 50 kişilik
ekiple Soğucak Mahallesi’nden
başlayan çalışmalar kapsamında
yürütülen detaylı temizlik, ağaç
budama, ot biçme ve yol tamirat
faaliyetleri belirlenen program
doğrultusunda tüm mahallelerde
sürecek. Başkan Ömer Günel’in talimatı
ile yürütülen temizlik ve hizmet
seferberliğine Soğucak Mahallesi ile
başladı. Fen İşleri Müdürlüğü, Park ve
Bahçeler Müdürlüğü ile Temizlik İşleri
Müdürlüğüne bağlı yaklaşık 50 kişilik
ekip tarafından sabah saatlerinde
başlayan ve gün boyu sürdürülen
çalışmalar ile Soğucak Mahallesi pırıl
pırıl oldu. (Haber Merkezi)
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Yüce dinimiz İslam’a göre insan, yaşarken
olduğu gibi öldüğünde de değerlidir ve her
türlü hürmete layıktır. Nasıl ki insan,
doğduğunda yıkanır, kundaklara sarılır,
kucaklarda taşınır, ezan, kamet ve dualarla
karşılanırsa; öldüğü zaman da yıkanır,
kefenlenir, el üstünde taşınır, salâlar ve
dualarla uğurlanır. Çünkü ölüm, bir yok oluş
değildir. Ebedi hayatın başlangıcıdır.
Müslüman için ölüm, Allah’ın sonsuz lütuf ve
ikramlarına ulaşacağı ilk duraktır. Cennete
açılan kapıdır. Sevdikleriyle buluşacağı kutlu
bir vuslattır. 

Vefat eden kardeşlerimize karşı yerine
getirmemiz gereken dinî ve insanî
vazifelerimiz vardır. Bunların başında,
mahremiyet sınırlarına dikkat ederek
cenazeyi yıkamak ve kefenlemek
gelmektedir. Bir diğer vazifemiz ise
kardeşimizin cenaze namazını kılmak, sonra
da onu huşu içerisinde ebediyet yolculuğuna
uğurlamaktır. Cenaze namazı, erkekler önde
kadınlar arkada olacak şekilde kılınır.
Cenaze başında tartışmak, cenazeyi alkışlarla
veya müzikler eşliğinde uğurlamak, namaz
kılınacak alanı çelenklerle veya resimlerle
donatmak dinimizde yoktur. Bir başka
sorumluluğumuz ise ölen kardeşimizin
günahlarının bağışlanmasını Allah’tan
dilemek, ona dua etmek ve hakkında şahitlik
görevimizi yerine getirmektir. Peygamber
Efendimiz (s.a.s), “Siz kimi hayırla anarsanız
o cenneti, kimi de kötülükle anarsanız o da
cehennemi hak eder. Zira sizler, yeryüzünde
Allah’ın şahitlerisiniz” (1)  buyurarak ölen
bir kişi hakkında yapılan şahitliğin önemine
işaret etmektedir. 

Vefat edenin yakınlarına taziyede
bulunmak, sabır dilemek, acılarını
paylaşmak, Kur’an-ı Kerim tilavetiyle
gönüllerini ferahlatmak İslam kardeşliğinin
bir gereğidir. Bununla birlikte taziyede de
dikkat etmemiz gereken hususlar vardır.
İslam’a göre taziye üç günden fazla

sürmemelidir. Yakınını kaybetmenin üzüntü
ve sıkıntısı içinde olan cenaze sahiplerinin
taziye için ağır bir masrafa girmesi,
misafirlere yemek hazırlaması doğru değildir.
Taziye günlerinde akraba ve komşuların,
ölenin yakınlarına ve misafirlere yemek
ikramında bulunması sünnettir. Nitekim
Allah Resûlü (s.a.s), amcasının oğlu Hz.
Ca’fer’in Mûte savaşında şehit olduğu
haberini alınca, “Ca’fer’in ailesi için yemek
hazırlayın...” (2)  buyurmuştur.

Maalesef, ağızların tadını kaçıran ölümü
düşünemez hale geldik. Yüce dinimiz
İslam’ın emrettiği cenaze adabından gün

geçtikçe uzaklaşıyoruz. Kimi insanlar,
apartmanında ve sokağında cenaze varken
oyun ve eğlencesini devam ettirebiliyor. Kimi
insanlar ise televizyonlarda ve dijital
mecralarda vefat edenlerin görüntülerine
reyting uğruna tekrar tekrar yer vererek acılı
insanların hüzünlerini daha da
derinleştiriyor. Oysaki Müslüman, çevresinde
olup bitenlere duyarsız kalamaz. İnsanların

ölüm acısını yok sayıp
hiçbir şey olmamış
gibi davranamaz.
Ölenin yakınlarını
üzüntüye sevk edecek
söz ve davranışlarda
bulunamaz.

Ebedi âleme göç eden
kardeşlerimizi İslam’ın
emrettiği şekilde son
yolculuklarına uğurlamanın
gayretinde olalım. Ölülerimizi hayırla yâd
edelim. Onlar adına, imkânlar ölçüsünde
sadakalar verelim, hayır hasenatta bulunalım.

Adlarını yaşatacak, kendilerine dua edilecek
eserler yapalım. Böylelikle bizler de ahirete
göçen yakınlarımızın amel defterlerinin
kapanmamasına vesile olalım.

Önümüzdeki Perşembe günü, on bir
ilimizi etkileyen depremin ikinci yıldönümü.
Bu vesileyle ahirete irtihal eden bütün
kardeşlerimize Yüce Rabbimden rahmet
diliyorum. Cenâb-ı Hak, ülkemizi, milletimizi

ve bütün insanlığı
her türlü afetten
muhafaza buyursun.   

Hutbemi, hayatın
ve ölümün gayesini

açıklayan şu ayet-i
kerime ile bitiriyorum:

“De ki: Benim namazım,
her türlü ibadetim,

hayatım ve ölümüm
âlemlerin Rabbi olan Allah

içindir.” (3)
1-Müslim Cenâiz, 60.
2- Tirmizî, Cenâiz, 21.
3- En’âm, 6/162.
Diyanet İşleri Başkanlığı Din Hizmetleri

Genel Müdürlüğü

Günün ayeti
De ki: "İçinizdekileri gizleseniz de açığa

vursanız da Allah onu bilir; göklerde
olanları da yerde olanları da bilir. Allah

her şeye kâdirdir." (Âl-i İmrân, 3/29)

Günün hadisi
Rahmân, merhametli olanlara

rahmetiyle muamele eder. Sizler
yeryüzündekilere merhametli olun ki,

semada bulunan da size rahmetiyle
muamele ... 

(Ebû Dâvud, "Edeb", 66)

Günün duası
Allah'ım! Kulun ve Peygamberin

Muhammed'in (s.a.s.) istediği hayırlı
şeylerden ben de istiyorum.

(Ahmed b. Hanbel, Müsned, 41, 474)

Sözlükte “utanma, çekinme; tövbe,
vazgeçiş” gibi anlamlara gelen hayâ
kelimesi, ahlâk terimi olarak “nefsin çirkin
davranışlardan rahatsız olup onları
terketmesi” (Râgıb el-İsfahânî, el-Müfredât,
“ḥyy” md.; et-Taʿrîfât, “el-ḥayâʾ” md.);
“kötü bir işin yapılmasından veya
iyi bir işin
terkedilmesinden
dolayı insanın
yüzünü kızartan
sıkıntı” (Kādî İyâz,
I, 152) gibi
değişik
şekillerde
açıklanmıştır.
Arapça’da “kınama,
yergi; onur kırıcı tutum
ve davranış” mânalarına
gelen âr kelimesi de (Lisânü’l-
ʿArab, “ʿayr” md.; Kāmus
Tercümesi, “ʿayr” md.)
Türkçe’de genellikle
hayânın eş anlamlısı olarak
kullanılmaktadır.

Kur’ân-ı Kerîm’de üç âyette hayâ
kelimesinin türevleri geçmektedir. Kasas
sûresinde, Hz. Şuayb’ın kızlarından
birinin Hz. Mûsâ ile utanarak konuştuğu
(28/25); Ahzâb sûresinde, bazı
müslümanların Resûl-i Ekrem’i uygunsuz
zamanlarda rahatsız ettikleri, fakat onun
hayâsından dolayı bu rahatsızlığını ifade
edemediği, ancak Allah’ın gerçeği
bildirmekten hayâ etmeyeceği (33/53)

belirtilmekte; başka bir âyette ise
müşriklerin Kur’an’da arı, karınca, sinek

gibi küçük yaratıkların örnek olarak
gösterilmesinin fesahatle bağdaşmadığı
yolundaki iddialarına karşı, “Şüphesiz Allah
-gerçeği açıklamak için- sivri sineği ve onun
da ötesinde bir varlığı misal getirmekten
hayâ duymaz” şeklinde cevap verilmektedir
(el-Bakara 2/26). İslâm âlimleri, bu âyeti ve
aynı yöndeki hadisleri (bk. Wensinck, el-
Muʿcem, “ḥyy” md.) delil göstererek hayâ
kavramının Allah hakkında
kullanılabileceğini, ancak bu durumda
kelimenin beşerî duyguları ifade eden

“utanma, sıkılma” gibi anlamlarda değil
“kötü ve çirkin bir işi yapmayı zâtına lâyık
görmeme, daima iyi olanı yapma” şeklinde
anlaşılması gerektiğini belirtmişlerdir
(meselâ bk. Râgıb el-İsfahânî, el-Müfredât,
“ḥyy” md.; Zemahşerî, I, 263; Fahreddin er-
Râzî, II, 132). A‘râf sûresinin 26. âyetinde
geçen “libâsü’t-takvâ” sözü de hemen bütün
müfessirlerce insanın yaratılıştan sahip
olduğu, onun ruhunu bezeyip ahlâkını
koruyan hayâ şeklinde yorumlanmıştır.

Kaynaklarda, hayânın Allah’tan utanma
ve insanlardan utanma şeklinde iki
çeşidinden söz edilir; bazı eserlerde buna bir

de insanın kendi kişiliğinden hayâ etmesi
eklenir (et-Taʿrîfât, “el-ḥayâʾ” md.; İbn
Hibbân, s. 56; Mâverdî, s. 242). Cürcânî
bunlardan ilkini psikolojik (nefsânî),
ikincisini de imânî hayâ diye anar.
“Allah’tan hakkıyla hayâ ediniz” buyruğu ile
başlayan bir hadiste bunun için insanın duyu
organlarını, aklını ve bedenini günahlardan
koruması, âhireti isteyerek dünyanın geçici
zinetlerini terketmesi gerektiği ifade edilir
(Müsned, I, 387; Tirmizî, “Ḳıyâmet”, 24).
Daha çok tasavvufta Allah’tan hayâ konusu
özel bir ehemmiyet taşır. 
(İslam Ansiklopedisi)

İSLAMDA EDEP VE HAYÂ

EBEDİYET 
YOLCUSUNU 
UĞURLARKEN
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Türkiye'de enflasyonun etkileri hâlâ derinden
hissedilirken, özellikle ücretli kesim
harcamalarını kısma noktasında son sınıra
ulaştı. Hane halkının tasarruf
edebileceği alanların giderek
azaldığı ve temel ihtiyaçların
ötesinde kısıtlama yapmanın
zorlaştığı bu dönemde tüketim malı
ithalatının artması, ancak aramalı
ve üretim malı ithalatının azalması
da ülkemizdeki ekonomik
dengesizliği gözler önüne seriyor.
Hane halkı harcamalarında temel
ihtiyaçlara öncelik verildiği
görülürken, eğlence, giyim ve
dayanıklı tüketim malları gibi
kategorilerde harcamalar belirgin
şekilde azalmaya devam ediyor. Ancak, bu
kısıtlamalara rağmen, tüketici fiyatlarındaki
yüksek seyir nedeniyle gerçek anlamda
harcanabilir gelir, azalmaya devam ediyor. 

Enflasyonun giderek artması, tüketici
davranışlarında büyük bir değişim yaratıyor.
Günlük yaşamda zorunlu harcamalar dışındaki
alanlarda ciddi bir daralma görülürken,
üreticiler de bu durumdan etkileniyor. Sanayi

sektörü için hayati öneme sahip aramalı
ithalatının azalması, üretimde aksamalara ve
maliyetlerin artmasına neden oluyor. Üreticiler
yükselen girdi maliyetleri ile başa çıkabilmek
için fiyatlarına zam yapmak zorunda kalıyor, bu
da enflasyonu besleyen bir kısır döngü
oluşturuyor. Bu dengesizlikler, yatırımların
azalması ve üretimde daralma gibi uzun vadeli
sorunları da beraberinde getiriyor ayrıca
sanayiye yapılan yatırım azalırken, ithal tüketim
mallarına olan talebin devam etmesi, cari açığın
kontrol altına alınmasını da zorlaştırıyor.

Tüketicilerin nakit akışlarındaki bozulmalar
kredi kartı harcamalarında rekor seviyelerde
artışa yol açıyor. Türkiye Cumhuriyet Merkez
Bankası (TCMB) verilerine göre, 2024 yılı
itibarıyla kredi kartı harcamaları 14,8 trilyon
TL'ye ulaşarak yıllık bazda yüzde 86 oranında
artış gösterdi. 2023'te yüzde 121, 2022'de ise

yüzde 109 artan kredi kartı harcamaları,
tüketicilerin günlük harcamalarını
karşılayabilmek için borçlanmaya yöneldiğini
açıkça ortaya koyuyor. Bu durum, bireysel
borçluluk oranlarını yükseltirken, gelecekte
geri ödeme zorluklarının oluşabileceği
anlamına da geliyor. 

Mevcut ekonomik veriler ışığında,
önümüzdeki dönemde iç talebin daha da

daralması, sanayi üretiminin yavaşlaması ve
istihdam oranlarında gerileme riski artarak
devam ediyor. Sanayi ve üretim üzerindeki
baskının azalmaması halinde, bu durum uzun
vadede daha büyük ekonomik sorunlara yol
açacak olup, ithal tüketim mallarına olan
talebin kontrol altına alınması, yerli üretimin
desteklenmesi ve sanayinin girdi maliyetlerinin
düşürülmesi için yeni ekonomik politikalar
geliştirilmesi gerekiyor. 

Uzun vadede, yerli üretimin artırılması ve
sanayiye olan desteğin sürekliliği, enflasyonun
kontrol altına alınmasına ve ekonomik
dengelerin yeniden tesis edilmesine yardımcı
olacaktır. Ekonomi yönetimi için en büyük
zorluk ise hem enflasyonu düşürecek hem de
tüketici ve sanayi dengesini koruyacak bir
politika belirlemektir. Tüketici güveninin
yeniden tesis edilmesi, maliyetlerin
dengelenmesi ve sanayi üzerindeki baskının
azaltılması için hem yapısal hem de kısa vadeli
önlemlerin bir arada uygulanması şart.

Türkiye ekonomisinin geleceği, tüketici
harcamaları ve sanayi üzerindeki baskının ne
kadar hızlı ve etkili bir şekilde
düşürülebileceğine bağlı olacak. Tüketicinin
tükendiği bu noktada, ekonomik politikaların
daha dengeli ve sürdürülebilir bir yön
kazandırılması şart gibi görünüyor.

Ekonomik veri takvimi
03Şubat 2025, Pazartesi Japonya İmalat

Sektörü PMI
03Şubat 2025, Pazartesi Türkiye İmalat

Sektörü PMI
03Şubat 2025, Pazartesi Türkiye TÜFE

(Aylık-Yıllık)
03Şubat 2025, Pazartesi Euro Bölgesi İmalat

Sektörü PMI
03Şubat 2025, Pazartesi Euro Bölgesi TÜFE

(Aylık-Yıllık)
03Şubat 2025, Pazartesi Almanya İşsizlik

Oranı

03Şubat 2025, Pazartesi ABD İmalat Sektörü
PMI

05 Şubat 2025, ÇarşambaJaponya
Hizmet/Bileşik PMI

05 Şubat 2025, ÇarşambaÇin Hizmet/Bileşik
PMI

05 Şubat 2025, ÇarşambaEuro Bölgesi
Hizmet/Bileşik PMI

05 Şubat 2025, ÇarşambaAlmanya
Hizmet/Bileşik PMI

05 Şubat 2025, ÇarşambaEuro Bölgesi ÜFE
(Aylık-Yıllık)

05 Şubat 2025, ÇarşambaOECD TÜFE
(Aylık-Yıllık)

05 Şubat 2025, Çarşamba ABD Dış Ticaret
Dengesi

06 Şubat 2025, Perşembe Euro Bölgesi
Perakende Satışlar

06 Şubat 2025, Perşembe İngiltere Faiz Oranı
07 Şubat 2025, Cuma Almanya Sanayi

Üretimi
07 Şubat 2025, Cuma Almanya Dış Ticaret

Dengesi
07 Şubat 2025, Cuma ABD Tarım Dışı

İstihdam
07 Şubat 2025, Cuma ABD İşsizlik Oranı
Ekonomi ve finans sözlüğü
Halka arz: Bir şirketin hisse senetlerini veya

diğer menkul kıymetlerini ilk kez geniş
yatırımcı kitlesine sunarak satışa çıkarmasıdır.
Bu süreç, şirketin borsada işlem görmeye
başlamasını ve sermaye piyasalarından fon
sağlamasını amaçlar. Halka arz edilen şirketin
hisseleri, bu sayede serbest piyasada alınıp
satılabilir hale gelir.

Temettü: Bir şirketin elde ettiği yıllık net
kârın veya ayrılmış yedek akçelerin,
hissedarlarına ortaklık payları oranında
dağıtılmasıdır. Kâr payı dağıtımı, şirketin
finansal durumu ve yönetim kararları
doğrultusunda belirlenir ve genellikle yıllık
bilanço sonuçlarına göre gerçekleştirilir.

TOK SAVAŞER

FİNANSALPUSULA
HALE hale.tok@finansalpusula.com

Tüketicinin
son direnişi

İzmir Ticaret Odası ocak ayı olağan meclis
toplantısı İZTO Meclis Salonu'nda
gerçekleştirildi. Toplantıda konuşan İZTO
Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Özgener,
“Ekonomik istikrarımızın devamı için büyümenin
kompozisyonunu da değiştirmemiz gerektiğini
özellikle vurguladık. Bunun için de yüksek iç
talebin ve ithalatın yönlendirdiği büyümeden;
üretime, sabit yatırımlara ve ileri teknoloji payının
arttığı ihracata dayalı bir büyüme ve kalkınma
modeline hızla geçmemiz gerektiğini dile getirdik.
Cumhurbaşkanı Yardımcımız, 2025 yılının
sonlarına doğru enflasyonun bugünkü kadar
gündemde olmayacağını dile getirirken,
tek haneli rakamları görene kadar
mücadeleyi kararlılıkla
sürdüreceklerini vurguladı. İzmir
iş dünyasınca dile getirilen
konuların değerli olduğunu,
ilgili bakanlıklarla görüşerek
konuların çözüme
kavuşturulması için takipçisi
olacağını belirtti. Kentimizin
sadece Ege Bölgesi için değil,
ülkemizin kalkınmasına katkı
sağlayacak bir şehir olduğunu
özellikle vurguladı" dedi. 

ENFLASYON YORUMU
Merkez Bankası'nın, geçtiğimiz hafta

perşembe günü politika faizinde 250 baz puan
indirime gittiğini ve faizi yüzde 45 seviyesine
çektiğini hatırlatan Özgener, "Politika faizinin
Haziran'da yüzde 38, yıl sonunda yüzde 30'a
ineceğini tahmin ediyoruz. Enflasyonun aralık
ayındaki yavaşlamadan sonra ocak ayında bir

miktar artacağını ancak
sonrasında tekrar düşüş
trendine geçeceğini
öngörüyoruz.
Bankalar ayrıca
işletme ve bireysel
kredilere olan talebin

arttığını ve 2025'in ilk
çeyreğinde yurt içi

finansman koşullarında
daha fazla gevşeme

beklendiğini rapor ediyor.
Talep koşullarının arz durumundan

daha pozitif bir görünüm gösterdiği
senaryoda, ülkemiz enflasyonunun yüzde 30
seviyesinde kalacağını öngörüyoruz" diye konuştu.
Ekonominin gidişatına dair en önemli
ölçütlerinden birisinin de gelir dağılımı olduğunu
aktaran Özgener, "Para miktarı arttıkça gelir
eşitsizliği artıyor. İzmir, en zengin yüzde 20'nin

aldığı pay olarak 47,1 ile büyükşehirler arasında
gelir eşitsizliğinin bir parça daha iyi olduğu bir yer
konumunda. Bu durum, İzmir'de orta kesimin
daha fazla olduğunu oraya koyuyor" ifadelerinde
bulundu.

'BİLİMPARK BÜYÜYECEK'
İZTO ve İzmir Ekonomi Üniversitesi'nin

kurucusu olduğu İzmir Bilimpark'ın yüzde 100
doluluk oranıyla faaliyetlerini sürdürdüğünü
aktaran İZTO Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut
Özgener, "Teknoparkımızda yer almak isteyen
yatırımcılar taleplerini bizlerle paylaşmaya devam
ediyor. Bu ilginin artarak sürmesi bizlere doğru
yolda olduğumuzu gösteriyor. Yeni taleplerin
karşılanması için Bilimpark öz kaynağı ve
Odamızın desteğiyle 2.700 metre karelik ilave bina
inşaatına başlayacağız. Bu büyümenin kentimize
ve ülkemize büyük katkı sağlayacağına
inanıyorum" dedi. (DHA)

İZTO Yönetim Kurulu Başkanı Mahmut Özgener, "İzmir, büyükşehirler
arasında gelir eşitsizliğinin bir parça daha iyi olduğu bir yer konumunda" dedi

‘Para miktarı büyüdükçe
gelir eşitsizliği de artıyor’

Kuru incirimiz
altın değerinde
Cennet meyvesi olarak
nitelendirilen, Türkiye’nin ihracatta
prestij ürünlerinden kuru incir
2024/25 sezonunda dolar bazında
yüzde 37 değerlendi ve kuru incirin
ortalama ihraç fiyatı 6 bin doları
aştı. Kuru incirde olumsuz iklim
koşullarından dolayı oluşabilen
aflatoksin ve okratoksin
bulaşıklığının önüne geçmek için
yoğun mesai harcadıklarını
paylaşan Ege Kuru Meyve ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı Mehmet Ali Işık,
“Çalışanlarımızla birlikte en az 40
bin ailenin geçim kaynağıdır. Kuru
incirin üretim ve ihracatının
sürdürülebilir bir şekilde devam
ettirilmesi hepimizin görevidir” 
diye konuştu.  (Haber Merkezi)

Yabancıya konut 
satışlarında düşüş
Türkiye İstatistik Kurumunun (TÜİK)
2024 yılına ilişkin açıkladığı konut satış
istatistiklerinden derlenen verilere
göre, yabancıların Türkiye'den ev
alabilmesine olanak tanıyan ve 2012'nin
ortalarında yürürlüğe giren
Mütekabiliyet Yasası sonrası artan
yabancıların konut alımında son iki
yıldır düşüş görülüyor. Geçen yıl
yabancılara yapılan konut satışları
2023'e göre yüzde 32,1 azalarak 23 bin
781'e gerilerken, bu rakam son 7
senenin en düşük verisi olarak kayıtlara
geçti. 2024 yılında yabancılara yapılan
satışta en yüksek rakam 2 bin 418 ile
aralık ayında görülürken, nisanda
yapılan satış adedi 1272 oldu.
Uluslararası yatırımcılar geçen yıl en
çok konutu 8 bin 416 ile İstanbul'dan
aldı. Megakentin son 12 yılın 9'unda bu
alanda lider olduğu görüldü. (AA)

Jeotermal Enerji Derneği (JED) Yönetim
Kurulu Başkanı Ali Kındap, 1 Mayıs 2023
tarihli Resmi Gazete’de yayınlanan 7189
sayılı Cumhurbaşkanlığı kararı ile 31
Aralık 2030 tarihine kadar işletmeye
alınacak yenilenebilir enerji
kaynaklarına dayalı YEK Belgeli elektrik
üretim tesisleri için destekleme
mekanizmasını işletileceğini
anımsatarak, bu durumun ivmelenme
aşamasında olan jeotermal
yatırımlarının önündeki en büyük engel
olduğunu vurguladı.  Jeotermal enerjinin
rüzgâr ve güneş gibi yenilenebilir
kaynaklara göre çok farklı dinamikleri
olduğunu kaydeden Kındap, “1 Mayıs
2023 tarihi itibarıyla başlayan ve bizim
‘Üçüncü YEKDEM’ olarak adlandırdığımız
süreçte jeotermal enerji yatırımlarının
teşvik süresi 10 yıldan 15 yıla çıkarıldı.
Bu süre uzatımı sektörümüz için

yaşamsal önemtaşıyordu. Ancak bu
teşvikten yararlanmak için santrallerin
31 Aralık 2030 tarihine kadar işletmeye
alınması gerekiyor. Jeotermal enerjiye
yatırım yapmak isteyen yatırımcılarımız;
lisans, izin, ruhsat, arazi alımı, ÇED,
sondaj, kaynak verimliliğinin
saptanması, santralin inşası ve devreye
alınması aşamalarını en iyimser
ihtimalle beş yılda tamamlayabiliyor.
Bugün pek çok yatırımcı şirketin
jeotermal enerjiye yatırım yapmak
istediğini biliyoruz. Ancak 30 Aralık 2030
tarihe kadar yatırımlarını devreye
alamama ihtimali yatırımcıyı
düşündürüyor. Bugünkü mevzuata göre,
bugün jeotermale yatırım yapma kararı
veren pek çok yatırımcının YEKDEM
kapsamına girmesi teknik olarak
mümkün olmayacak” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Jeotermal sektöründe ‘YEKDEM 2040’ talebi
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Rahim ağzı kanseri,
jinekolojik kanserler arasında
ilk sırada görülen kanser
türüdür. 

Bu kanserlerin yüzde
99.7’sinin nedeni ise HPV.  Sık
ve yaygın görülen Human
PapillomaVirüs’ün (HPV)
bazı tiplerinin yol açtığı rahim
ağzı kanserleri, araştırmalara
göre her 2 dakikada bir
kadının hayatını kaybetmesine
neden oluyor. Oysa rahim ağzı
kanserine yol açan HPV’nin
erken tanısı olanaklı. Yılda bir
kez yaptırılan jinekolojik
muayene sırasında alınan
servikalsürüntü örneğinden
HPV-DNA test incelemesiyle
saptanabiliyor. Ancak
kadınların jinekolojik
muayenelerini düzenli
yaptırma oranının düşük
olması, bu testlerin de yapılma
oranını düşürüyor. Dolayısıyla
rahim ağzı kanserine yol açan
virüslerin erken
tanılanmaması, rahim ağzı
kanserinin oluşmasına ve

ilerlemesine neden oluyor.
İşte bu gerçekten yola çıkarak
servikalsürüntü yerine idrar
örneğinin incelenmesini
sağlayan yeni bir yöntem,
HPV testini çok daha pratik ve
kolay hale getiriyor. Yeni test
yönteminin rahim ağzı
kanserinin erken tanı oranının
artmasına katkıda bulunacağı
düşünülüyor. Prof. Dr. Tanıl

Kocagöz, Biyomühendislik
Bölümü Başkanı Prof. Dr.
Özge Can ve araştırma ekibi
tarafından geliştirilen yeni
yöntem, gerek bireysel gerekse
toplu HPV tarama testlerinin
kolayca yapılmasına olanak
sağlıyor. Yeni geliştirilen
idrardan HPV testi Acıbadem
Hastaneleri’nde uygulanıyor.
(Haber Merkezi)

Tıp Eğitimi Programlarını Değerlendirme ve
Akreditasyon Derneği (TEPDAD) tarafından 2026
yılına kadar akredite edilen Türkiye’nin 8 tıp
fakültesinden birisi olan Ege Üniversitesi Tıp
Fakültesi’nde, 25 anabilim dalının uzmanlık eğitimi
kaliteleride kendi alanlarıyla ilgili ulusal ve
uluslararası düzeyde, uzmanlık eğitimi yeterlilik
belgesi ile akreditasyon belgesi veren kurum ve
kuruluşlar tarafından tescil edildi. Akreditasyon
sürecinin bir ekip çalışması olduğunu ifade eden
Rektör Prof. Dr. Necdet Budak, “Akreditasyon ve
kalite süreçlerinde emeği geçen tüm personelimize
teşekkür ediyorum” dedi. (Haber Merkezi)

Nitelikli eğitimiyle
fark yaratıyor

Varis tedavisinde kış aylarının iyileşme sürecini
kolaylaştıran bir dönem olarak öne çıktığını dile
getiren Doç. Dr. Didem Melis Öztaş, tedavi sonrası
kompresyon çoraplarının kullanımı ve cilt
hassasiyetinin kışın daha rahat yönetilebildiğini belirtti.
Varis oluşumunu engellemek ya da ilerlemesini
yavaşlatmak için düzenli egzersiz yapmak ve sağlıklı
bir kiloda kalmak büyük önem taşıyor. Doç.Dr. Öztaş,
“Yürüyüş, yüzme gibi bacak kaslarını çalıştıran
aktiviteler, kan dolaşımını artırır. Ayrıca uzun süre
ayakta durmaktan veya hareketsiz oturmaktan
kaçınmak gerekir” diyerek, bu basit değişikliklerin
damar sağlığını desteklediğini vurguladı. (İHA)

Varis tedavisi için
en uygun dönem

Rahim ağzı kanserinde
erken teşhis çok önemli 

BAŞARININ ARKASINDA
GÜVENVEKALİTE VAR

Türkiye İtibar
Endeksi Araştırması

sonuçlarına göre,
Medical Point

Hastaneler Grubu
sağlık sektöründeki

itibarlı markalar
arasında yer alarak

büyük başarıya 
imza attı 

Türkiye genelinde 15 bin
kişinin katılımıyla
gerçekleştirilen ve iş dünyasının
prestijli araştırmaları arasında
gösterilen Türkiye İtibar
Endeksi Araştırması’nda,
Medical Point Hastaneler
Grubu, sağlık sektöründe güven
ve kaliteyi temsil eden
markalardan biri olarak öne
çıktı.  Medical Point Hastaneler
Grubu, hasta odaklı hizmet
anlayışı, uluslararası kalite
standartlarına uyumu ve
yenilikçi sağlık çözümleriyle
sektörde fark yaratmaya devam
ediyor. Türkiye İtibar Endeksi
Araştırması'nda elde edilen bu
başarı, markanın yıllardır
süregelen kaliteli sağlık
hizmetlerinin ve hasta
memnuniyetine verdiği önemin
bir göstergesi olarak
değerlendiriliyor. Medical Point
Hastaneler Grubu Yönetim
Kurulu Başkan Vekili Veysi
Kubba, "Türkiye İtibar Endeksi
Araştırması’nda sağlık
sektöründe yer almak, bizim
için büyük bir gurur kaynağı. Bu

başarı, yıllardır hasta
memnuniyetini önceliklendiren
hizmet anlayışımızın ve
uluslararası kalite standartlarına
bağlı kalarak sunduğumuz sağlık
çözümlerinin bir sonucudur.
Medical Point olarak, güven,
kalite ve etik değerlere bağlı
sağlık hizmetlerimizle sektörde
örnek bir marka olmaya devam
ediyoruz. Bu süreçte emeği
geçen tüm ekip arkadaşlarıma,
bizi bu ödüle layık gören
hastalarımıza ve yakınlarına da

teşekkür ediyorum. Hasta odaklı
yaklaşımımızı daha da ileriye
taşımak için çalışmalarımızı
kararlılıkla sürdüreceğiz"
ifadelerini kullandı.  Medical
Point Hastaneler Grubu, sağlık
alanında sunduğu üstün hizmet
anlayışı ve etik değerlere
bağlılığıyla hem ulusal hem de
uluslararası arenada dikkat
çekiyor. Sağlıkta güvenilir bir
marka olarak konumlanan
Medical Point, hasta
memnuniyetini ön planda

tutarak topluma sağlıklı bir
gelecek sunma misyonunu
sürdürüyor.

Bu prestijli araştırmada yer
almak, Medical Point'in sağlık
hizmetlerinde fark yaratmaya ve
hasta güvenini en üst seviyede
tutmaya devam edeceğinin bir
göstergesidir. Medical Point
Hastaneler Grubu, gelecekte de
sağlıkta kaliteyi yükseltme hedefi
doğrultusunda çalışmalarına
kararlılıkla devam edecektir.
(Haber Merkezi)
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'Güven zor kazanılır, kolay kaybedilir ve
yeniden kurulması zordur.'  

Bu cümleyi çok sık duymadınız mı? Ben
duydum, bir nasihat cümlesidir. Peki nedir
güven? Ortak bir tanımı yoktur. Bütün
sözlüklerde farklı ama birbirine yakın
tanımlar bulabilirsiniz, hepsinin temelinde
'inanç' vardır. Kişi ya da kuruluşun, adil ve
dürüst olduğuna, sözünde duracağına,
uzmanlığına inanırsınız. Bu inançla
güvenirsiniz.

Güven önemlidir ve tehlikelidir. Önemi
yaşamınızı kolaylaştırmasından, huzurlu
hissettirmesinden gelir. Tehlikesi ise riskleri
içermesinden. İlk risk bizim güvenmemizi
sağlayan veriler eskimiş, geçerliliğini yitirmiş
olabilir, güncellenmemiştir ve biz hala eski
bilgilere göre güvenmeyi seçiyoruzdur.
İkincisi ise güvendiğimiz kişi/kurum bizim
isteklerimizi başaramayabilir, başarma
yeteneğinde olmayabilir ya da başarmak
istemeyebilir. Yani dağlarımıza kar
yağabilir.

Anne/babamıza güveniriz,
güvenmememiz için hiçbir neden yoktur.
Dostlarımıza güveniriz, arkadaşlarımıza
hatta sebzelerimizi aldığımız pazarcıya
güveniriz. Onların bize verdiği bilgiye
inanırız. Devlete güveniriz,devlet ana, devlet
baba deriz. Böyle eğitim almışızdır,
güvenmemek ne demek deriz ve canımızı,
canlarımızı kolayca emanet ederiz, bizi
korumak, güvenliğimizi sağlamak için
gerekli tedbirleri aldığına güveniriz, devlete
olan inancımızla.

O yüzdendir ki çocuklarımızla tatile
giderken kalacağımız otel güvenli mi değil
mi, hiç sorgulamayız, yangın merdiveni,
duman dedektörü var mı diye bakmayız,
yangın tüpleri çalışıyor mu diye kontrol
etmeyiz.Çünkü biz 'bu testlerin bizim
adımıza devlet kurumları tarafından
yapıldığına ' güveniriz. Yapıldığına kanıt
olarak otelin işletmeye açık olmasını
görürüz. Güvenirliliğine güvendiğimiz
kurumlardan gelen onay belgesiyle açılan
otele çocuklarımızla gidip tatil yapmayı
seçebiliriz ve canımızdan, canlarımızdan
oluruz, canlarımız yanar.

Güven risk içerir. Riski değerlendirmede
ve değerlendirmeye dayalı kararlar almada
prefrontal lob önemli bir rol oynar.
Değerlendirme yapılıp -buradaki
değerlendirme otelin işletmeye açık olması-
güvenmeye karar verildiğinde oksitosin
hormonunun seviyesi artar. Beyin kimyasalı
olan oksitosin beynimizin güven sinyali
gönderme yoludur. Claremont Lisansüstü
Üniversitesi'nden Nöroekonomist Paul
Zak'ın araştırmasına göre başkalarıyla
etkileşim sırasında yüksek oksitosin seviyesi
güvenin açık bir göstergesi gibi görünüyor,
düşük seviyeler bizi temkinli ve güvenmeye
daha az yatkın hale getiriyor. Oksitosin bir
yabancıya güvenme korkusunu azaltıyor.

Böyle bir işleyişle oluşan güven duygusu
ihanete uğrarsa ve 78 canımızdan olursak
birey olarak, toplum olarak bize ne olur? 

* Yoğun stres, korku, umutsuzluk ve
güvensizlik duyguları,

* Kaygı ve tedirginlik, sürekli tehlike altında
hissetme,

* Sorumlu tutulan kurumlara karşı
öfke, hayal kırıklığı, çaresizlik

* Sorumlu kurumlara ve denetimlere
güvensizlik, inançsızlık

* Yaşanan travmanın sorumlularının
bulunamaması nedeniyle adalet duygusunun
yıkılması, Bolu'da yaşanan acı asla
bitmeyecek ve bu acıyla yaşamak çok zor. Zor
olan başka bir durum da devlet kurumlarının
canımızı koruyacağına ilişkin duyulan güvenin
bir kez daha kaybolması.

Onları çok özleyeceğiz ve her zaman
hatırlayacağız.

GÖKSU

ÜÇÜNCÜ YAŞ
HAVVA CAN 

Gözü kapalı
güvenirsek...

ucuncu.yas.koclugu@gmail.com

Necdet
Budak

Veysi 
Kubba
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Geçen sezonun Avrupa Kupası finalisti İzmir Büyükşehir Belediyesi Tekerlekli Sandalye
Basketbol Takımı'nın da yer aldığı EuroCup1 eleme grubu müsabakaları Avusturya'da başlıyor
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2'NCİ Lig Beyaz Grup'ta yarın
deplasmanda 3'üncü sırada yer alan
Kastamonuspor'la karşılaşacak düşme
hattındaki Altay'da sakatlık yaşayan ön
libero İsa Toygar Ekinci'nin forma
giyemeyeceği öğrenildi. Geçen hafta iç
sahada oynanan Sincan Belediyesi
Ankaraspor müsabakasında 55'inci
dakikada adalesinden sakatlanarak
oyundan çıkmak zorunda kalan 18
yaşındaki futbolcunun antrenmanlara
katılmadığı belirtildi. Murat Uluç, Murat
Berkan Demir ve Yunus Efe'nin cezalı
olması nedeniyle görev yapamayacağı
İzmir temsilcisinde tedavisi süren Mehmet
Nur da kadroda yer almayacak. Altay, iç
sahada namağlup olan Kastamonuspor
önüne 5 eksikle çıkacak. (DHA)

Altınordu'nun 5'inci
transferi Görkem
ALTINORDU ara transfer dönemindeki
5'inci takviyesini yaptı. İzmir temsilcisi
Ankara Keçiörengücü'nden sol bek
Görkem Akdere'yi sezon sonuna kadar
kiraladı. Torbalı Metin Oktay
Yerleşkesi'nde yapılan imza törenine
Sportif Direktör Murat Korkmaz katıldı.
Kırmızı-lacivertli kulüpten, "Görkem
Akdere'ye Altınordu'muza hoş geldin diyor
şanlı formamız altında başarılar diliyoruz"
açıklaması yapıldı. Sezonun ilk yarısında
kiralık oynadığı 3'üncü Lig ekibi Türk Metal
1963 ile 11 maça çıkan 21 yaşındaki
savunmacı kariyerinde 2'nci Lig'de 24,
3'üncü Lig'de 17, kupada ise 2
müsabakada görev yaptı. (DHA)

TEMSİLCİMİZ 2024 yılında elinden
kaçırdığı kupayı bu kez İzmir'e
getirmek için mücadele edecek.
İzmir Büyükşehir Belediyesi
Tekerlekli Sandalye Basketbol
Takımı bu hafta sonu EuroCup1'de
birbirinden zorlu mücadelelere
çıkacak. İzmir temsilcisi bugün ve
yarın oynanacak grup maçlarında,
Alman ekolünün güçlü temsilcisi
Hannover United, İsrail'den Ilan
Spwak Ramat Gan, ev sahibi
Avusturya'dan Interwetten-Coloplast
Sitting Bulls ve Fransa Kupası'nın
son şampiyonu Hyeres Handi Basket
ile karşılaşacak.

İLK HEDEF LİDERLİK
Tamamı yerli oyunculardan kurulu

mavi-beyazlı takım, beş takımdan
oluşan grubunu ilk sırada
tamamladığı takdirde İtalya'da
düzenlenecek EuroCup1'e, ikinciliği
halinde İspanya'da düzenlenecek
EuroCup2'ye, üçüncü sırada
tamamlaması halinde ise ülkemizde

düzenlenecek EuroCup3 final
gruplarına katılmaya hak kazanacak.
Üç kupanın da şampiyonunu
belirleyecek final müsabakaları
Nisan ayında oynanacak.

BAŞARIYA İNANIYORLAR
11 kişilik EuroCup kadrosunun tek

kadın sporcusu Medine Alper,
turnuva için hazır olduklarını
belirterek, “Çok heyecanlı ve
umutluyuz. Ülkemizi ve kulübümüzü
en iyi şekilde temsil edip, final
gruplarına kalmayı istiyoruz" diye
konuştu.

2024 yılında ellerinden kaçırdıkları
kupayı bu yıl İzmir'e getirmeyi
hedefledikleri ifade eden İzmir
Büyükşehir Belediyesi Tekerlekli
Basketbol Takımı Başantrenörü Ali
Reyhani ise, “İki günde birbirinden
zorlu dört maç oynayacağız, çok
önemli bir sorumluluk üstlendik.
Takımıma ve oyuncularıma
güveniyorum" diyerek kupada iddialı
olduklarını belirtti. (DHA)

Karşıyaka’da Ergüllü’den 
camiaya önemli mesajlar
Sezon başından beri yaşadığı mali sıkıntıları aşmaya çalışırken bir yandan da idari krizlerle
boğuşan Karşıyaka'da istifanın eşiğinden dönen Başkan İlker Ergüllü ilk kez konuştu 

"YOLA devam" mesajı veren Ergüllü,
İzmir'in en köklü spor kulübü Karşıyaka'nın
mevcut durumu, 3 farklı branştaki takımların
liglerindeki mücadelesi, mali yapısı ve
şirketleşme sürecine dair detaylı açıklamalar
yaptı. Mali yük büyük oranda omuzlarına
kalan İlker Ergüllü, "Camia destek verirse
sezon sonuna kadar devam ama çözülmesi
gereken çok sıkıntı var. Camianın sadece
yanlışlara odaklanmaması, geçmişteki
problemleri geride bırakıp bir uğurda
kenetlenerek yola devam etmesi gerekiyor.
Ayrılıklar ve bölünmüşlükler bu saatten sonra
bize hiçbir fayda sağlamaz" dedi.

Sezon başında kongrenin ardından kurduğu
kadrolarla 3 branşta birden liglere çok iddialı
başlayan ancak basketbolda ana sponsorun
kaybı, vergi dairesinin güncel borç yüzünden
yöneticilerin üzerine gelmesi, Futbol Şube
Başkanı Gökhan Şensan’ın ani vefatının
ardından yönetimi dağılan Karşıyaka'da 24
Aralıktaki son kongrede son gün karma bir
listeyle kulübün kayyuma kalmaması için
göreve dönen Başkan Ergüllü, "Bizim 1
Haziran'da göreve geldiğimiz yönetim bence
uyumlu, güzel insanlardan oluşan,
Karşıyaka'ya fayda sağlayabilecek bir
yönetimdi. O dönemde çok hızlı şekilde
kadrolarımızı kurduk. Ben rahmetli Gökhan
Şensan'la futbola yöneldim. Basketbolda son
yılların en iyi takımı oluşturuldu. Şimdi o
takım dağıldı deniyor ama o takım kurulurken
ben başkandım. 'En iyisi kurulsun, Avrupa
açlığını giderelim' diye kurduk. Ama sonra
yanlış yönetmek mi, geçmişten Yaşar
Ailesi'yle birbirimizi tanımamaktan mı

denirse bir şekilde oradaki yeni sponsor
arayışlarımız doğru sonuç vermedi" dedi.

'KAYYUMA KALMAMASI İÇİN KABUL ETTİM'
24 Aralık'taki son olağanüstü kongre

sürecini anlatan İlker Ergüllü, "Aslında başka
bir liste vardı, bu yüzden ben bir çalışma
yapmadım ancak o gün o liste oluşan bazı
sıkıntılardan aday olamadı ki benzerini üyelik
süresiyle ilgili ben de yaşamıştım. O gün öğle
saatlerinde taraftarımız ve Karşıyaka'yı seven

isimlerle kayyuma gidilmesin adına bir
yönetim oluşturuldu. Başkanlık için bana
talepleri olunca ısrarlarını kıramadım. Ama
şunu herkes bilmeli ki bu gelen yönetim
sadece Karşıyaka'nın zarar görmemesi için,
vergi, borçlanma gibi bütün riskleri üzerine
almış arkadaşlarımız. Kongrede de dediğimiz
gibi oluşabilecek güçlü yönetime yerimizi
devretmeye hazırız" ifadelerini kullandı.

'BASKETBOLA TRANSFER YAPILACAK'
Basketbolda Süper Lig ve Avrupa'da sezona

zirve yarışında başlamasına rağmen sponsor
krizi sonrası maaşları gecikmeli olarak Yaşar
Ailesi ve camianın önemli isimlerinin
desteğiyle ödeyebilen Karşıyaka'da takım bu
ay dağılıp ardından çıktığı tüm maçları
kaybederken, Başkan İlker Ergüllü,
taraftarda başlayan küme düşme korkusunun
önüne geçeceklerini söyledi. 24 Aralık'taki
kongreden sonra iki maaş ödenmesine
rağmen Antrenör Ufuk Sarıca'dan görevi
devralan Rüçhan Tamsöz'ün de gittiği, Russell
ve Muhsin'in de ayrılmak istediği Kaf-Kaf'ta
Ergüllü, "Bu hafta içerisinde yapacağımız
hamleyle ki burada da Yaşar Ailesi ve
Karşıyakalı iş insanlarının desteğiyle transfer
yasağını kaldırıp 3 oyuncuyla anlaşmaya
çalışıyoruz" dedi.

'FUTBOLDA BU SENE O SENE'
TFF 3'üncü Lig 1'inci Grup'ta sezon başında

oluşturduğu kadroyla ligi uzun süre namağlup
lider götüren, ikinci yarıya 2'de 2'yle başlayıp
zirvedeki Bursaspor'u ikinci sıradan takip
eden Karşıyaka'da İlker Ergüllü, bu sene

hedefe ulaşacaklarına inandığını söyledi.
Mustafa Reşit Akçay'ın ayrılmasıyla teknik
direktörlük görevine ikinci yarıya günler kala
Ahmet Yıldırım'ı getiren Karşıyaka'da Ergüllü,
"Futbolda önümüzde bir transfer yasağı var.
Şu an yasağı kaldırmak için gereken rakam
3.5 milyon TL. Bununla beraber hocalarımızın
minimum 1, maksimum 3 bölgeye transfer
isteği var ama yeni teknik kadromuz bizi bu
konuda sıkmıyor. Öncelik içerideki hepsi çok
değerli oyuncularımızın mutluluğunu
sağlayalım yorumları var. Biz elimizdeki
oyuncuların hepsine güveniyoruz. Gününde
bir Karşıyaka'nın bütün rakiplerini
yenebileceğini biliyoruz. Sonuna kadar
gideceğiz. Benim inancım bu sene o sene
olur" diye konuştu.

CAMİAYA MESAJ
Karşıyaka Başkanı İlker Ergüllü sözlerini

şöyle noktaladı: "Kimse buraya şan şöhret
elde etmeye gelmedi, herkes elinden
geldiğince Karşıyaka'nın çıkarları
doğrultusunda hareket etmeye çalışıyor.
Eleştirilere açığız ama dozajı kaçmış sosyal
medya eleştirisini doğru bulmuyorum. Bu
konuları çok iyi yapacağına inanan varsa
genel kurulda herkes başkan adayı olabilir.
Biz sadece iyi niyetimizle elimizden geleni
yapmaya çalışıyoruz. Her şeyi yüzde yüz doğru
yapmamız mümkün değil. Camianın sadece
yanlışlara odaklanmaması, geçmişteki
problemleri geride bırakıp bir uğurda
kenetlenerek yola devam etmesi gerekiyor.
Ayrılıklar ve bölünmüşlükler bu saatten sonra
bize hiçbir fayda sağlamaz." (DHA)
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İzmir Büyükşehir Belediyesi Tekerlekli Sandalye Basketbol Takımı, Avrupa sahnesinde

SÜPER Lig'de pazar günü
Gürsel Aksel Stadı'nda
Alanyaspor'u konuk
edecek Göztepe'nin
savunmasında forma
rekabeti iyice büyüdü. Ara
transfer döneminde
Alanyaspor'dan stoper
Furkan Bayır'ı da
renklerine bağlayan Göz-
Göz'de defans hattı
kalabalıklaştı. Mevcut
kadrosunda 3'lü defansta
görev yapan Heliton,
Koray, Taha, Bokele,
Nielsen gibi oyunculara
sahip olan Göztepe'de
Furkan da bu rekabete
dahil oldu. (DHA)
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Konak Belediyesi’nin Mutlu Çocuklar Oyun Evleri’nin 11.’si, CHP Genel Başkanı Özgür
Özel’in katıldığı törenle açıldı. Özel, Başkan Mutlu’nun alkışı hak ettiğini ifade etti

BÜYÜK İLGİ GÖRÜYOR
Kapadokya'da hava koşullarının uygun olduğu her sabah
Nevşehir'in Göreme beldesinden gökyüzüne yükselen
sıcak hava balonları ise turistlerin bölgede en fazla ilgi
gösterdiği etkinliklerden biri olmayı sürdürüyor.
Bölgedeki müze ve ören yerlerini geçen yıl gezen 4
milyon 374 bin 19 turistin 769 bin 814'ü sıcak hava balon
turuna katılarak Kapadokya'yı kuş bakışı seyretti.
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STANDARDIN ÜZERİNDE
Türkiye Seyahat Acentaları Birliği (TÜRSAB) Yönetim Kurulu
Üyesi Talip Aldemir, Kapadokya'nın son yıllarda turizmde
yükseliş yakaladığını söyledi. Nitelikli turist sayısındaki
artışın balon turlarına da yansıdığını belirten Aldemir, "Balon
turlarında 700 bini aşan taşıma kapasitesine ulaştık.
Kapadokya bölgesi, dünya standartlarının üzerinde kaliteli
hizmet sunan iddialı bir turizm bölgesidir" dedi. (AA)
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Çocuklara tiyatro
oyunu ile eğitim
Çiğli Belediyesi, sağlıklı yaşam ve hijyenin
önemini eğlenceli bir şekilde anlatan
"Mikropsuz Bir Hayat" adlı çocuk oyununu
minik izleyicilerle buluşturdu. Başkan Onur
Emrah Yıldız, “Çocuklarımızın hem
eğlenmesi hem de mikroplardan
korunmanın önemini öğrenmesi bizleri
mutlu ediyor. Burada edindikleri bilgileri
hayatlarının her alanında uygulayarak daha
sağlıklı bireyler olarak yetişeceklerine
inanıyoruz” dedi. (Haber Merkezi)

Bu performans, minik 
yüreklere ilham oldu
Bornova Belediyesi Şehir Tiyatrosu (BBŞT),
“Güneş Herkes İçin Parlar” adlı çocuk
oyununu ara tatildeki öğrenciler için
ücretsiz olarak sahneleyerek büyük beğeni
topladı. Ozan Gökmen’in yönetmenliğinde
sahnelenen oyun, Karga ve Ayı adlı iki
karakterin dostluk hikayesini duygusal ve
eğlenceli bir dille ele alıyor. Farklılıkların
güzelliği ve özgürlüğün değeri gibi mesajlar
içeren oyun, cesaretin bulaşıcı olduğunu
anlatıyor. (Haber Merkezi)

Konak Belediyesi’nin fırsat eşitliği yaratan,
çocukların Atatürk’ün izinde, çağdaş, modern
ilkeli eğitimle büyümesi için okul öncesi eğitim
desteği sağlayan ücretsiz sosyal hizmeti Mutlu
Çocuklar Oyun Evleri’nin 11’incisi, CHP Genel
Başkanı Özgür Özel’in katılımıyla açıldı. Rotary
2440. Bölge’nin katkılarıyla yaşama geçirilen Ayla
Ökmen Mutlu Çocuklar Oyun Evi’nin tarihi binası
önünde düzenlenen açılış törenine ev sahibi
Konak Belediye Başkanı Nilüfer Çınarlı Mutlu’yla
birlikte CHP Genel Başkanı Özgür Özel, CHP
Genel Başkan Yardımcıları Gökan Zeybek, Murat
Bakan, Burhanettin Bulut ve Ensar Aytekin, Parti
Sözcüsü Deniz Yücel, İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay,
CHP Manisa İl Başkanı İlksen Özalper, Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, CHP
İzmir Milletvekili Ümit Özlale, ilçe belediye
başkanları, partililer ve vatandaşlar katıldı. 

‘SON DERECE ÖNEMLİ’
CHP Genel Başkanı Özgür Özel, çocukların

okul öncesi eğitimde desteklenmesinin önemini
vurguladığı konuşmasında, açılışını
gerçekleştirdikleri oyun evinin son derece önemli
olduğunu söyledi. Genel Başkan Özel, kreşlerin
herhangi bir hizmetle karşılaştırılmayacağını
vurgulayarak “Bugün sefalet ücreti verilen asgari
ücretlilere elbette bir maaş yetmiyor. Anne,
alacağı ikinci maaşla evi geçindirmeye katkı
sağlıyor. Anne sosyal hayatın, çalışma hayatının
içine girebiliyor. Hayattan tecrit edilmemiş
oluyor. Bu açıdan bugün burada açılışını
yaptığımız kreş son derece önemli” ifadelerini
kullandı. 

Konak’ta 300’e yakın çocuğun kreş
hizmetinden ücretsiz yararlandığını duyuran
Özel, Başkan Mutlu’nun Konak’ta adil kent eşit
yurttaş, diyerek ürettiği hizmetleri sıralayarak
“111 mahalleli ilçenin şimdiye kadar 80
mahallesine gitmiş, halkla bir araya gelmiş,
sorunları dinlemiş, çözüm önerilerini söylemiş ve

bu mahallelerde çalışmaya başlamış. Nilüfer
Hanım alkışı hak etmiş arkadaşlar” dedi. 

‘ENGEL OLAMAYACAKLAR’
CHP lideri Özel’in öncülüğünde yerelde

yazdıkları başarı hikayesinin kendilerini iktidara
taşıyacağını ifade eden Başkan Mutlu ise,
“Ekonomiyi yönetemeyenlerin yoksulluğu her

geçen gün daha da derinleştirdiği bu dönemde
toplumcu belediyecilik hiç olmadığı kadar önemli.
Tüm zorluklara rağmen biz halkımızla da
dayanışmak için çalışırken birileri de bizi
engellemeye çalışıyor. Paramızı kesiyorlar ki
kreş yapamayalım; paramızı kesiyorlar ki
emeklilerimizin sosyalleşmesine destek
olamayalım;  paramızı kesiyorlar ki kadınların

özgürlüğüne, çağdaşlığına, gelişmesine öncülük
edemeyelim. İktidarlarının son döneminde bize
yaptıkları bu siyasi baskılarla aslında halkımızı
cezalandırıyorlar. Ama şunu bilsinler ki bu
çabalar nafile. Hiçbir baskı, hiçbir silkeleme,
hiçbir kısıtlama Cumhuriyet Halk Partili
belediyelerin halka hizmet etmesine engel
olamayacak” diye konuştu. 

Ayla Ökmen Oyun Evi açıldı
kurdeleyi CHP lideri kesti
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Konak Belediyesi’nin 444 35 66 numaralı

İletişim Hattı, hem telefon hem de
WhatsApp aracılığıyla
vatandaşların talep ve önerilerini
dinliyor. Bunlar önem ve
aciliyet sırasına göre ilgili
ekipler tarafından hemen
çözüme kavuşturuluyor. Tek
numara üzerinden iletişim
imkanı sağlayan hattı arayarak
talep ve şikayetlerini ileten Konaklılar,
çözüme bir telefon kadar yakın mesafede

duruyor. WhatsApp uygulaması üzerinden de
kullanılabilen 444 35 66 numaralı İletişim

Hattı'nda talepler, fotoğraflı ve video
olarak iletilebiliyor. Böylece vatandaş,

yaşadığı sorunu anında ve görüntülü
olarak aktarma şansı buluyor.

� Tek numara ile anında çözüm 
Konaklı komşularını, talep,

şikâyet ve önerileri için 444 35 66
numaralı İletişim Hattı’nı kullanmaya

davet eden Başkan Nilüfer Çınarlı Mutlu,
tek numara ile çözümü cebe taşıdıklarını söyledi.

Başkan Mutlu, “Konaklı komşularımızın taleplerine
en kısa sürede dönüş yapmak, sorunları hızla
çözüme kavuşturmak için iletişim hattımızı hızlı ve
etkili bir şekilde kullanıyoruz. 444 35 66 numaralı
İletişim Hattı ile hem telefonda hem WhatsApp
uygulamasındayız. Konaklı komşularımız telefon
açarak ya da uygulama üzerinden yazıp görüntü
yollayarak şikâyetlerini bildiriyor, görüş, öneri ve
taleplerini bizimle paylaşabiliyor. Komşularımızla
sağlıklı ve kesintisiz iletişim kurmaya devam
edeceğiz. Konak'ı daha modern ve yaşanabilir bir
ilçe yapma hedefimize birlikte yürüyeceğiz” dedi. 


